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AGENDA: 
 

1. Godkjenne de fremmøtte representantene. 

2. Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden. 

3. Velge dirigent(er), referent(er), samt 2 representanter til å underskrive protokollen. 

4. Behandle beretning for seksjonen for siste årsmøteperiode. 

5. Behandle seksjonens regnskap som oversendes Forbundstinget/ Forbundsstyret 
til godkjenning. 

6. Behandle forslag og saker. 

7. Foreslå avgifter til sesongene (avgiftene fastsettes og godkjennes av 
Forbundstinget/Forbundsstyret). 

8. Behandle langtidsplan 

9. Foreslå budsjett for kommende sesonger (Forbundstinget/Forbundsstyret vedtar budsjettet 

for kommende periode). 

10. Foreta følgende valg: 

1:  Leder  velges for 2 år 

2:  Nestleder  velges for 2 år 

3:  1. styremedlem  velges for 2 år 

 2. styremedlem  velges for 2 år 

 3. styremedlem  velges for 2 år 

4:  1. varamedlem  velges for 2 år 

 2. varamedlem  velges for 2 år 

 3. varamedlem  velges for 2 år 

5:  Foreslå representant til Forbundsstyret. Denne velges formelt på Forbundstinget. 

6:  Valgkomité med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem. 

7:  Representanter til Forbundstinget 

8:  Medlemmer til eventuelle fond. 

 
Leder og nestleder velges enkeltvis. De øvrige medlemmer til Seksjonsstyret velges 
samlet. Deretter velges varamedlemmene samlet, og ved skriftlig valg avgjøres 
rekkefølgen i forhold til stemmetall. 
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4. ÅRSBERETNINGER 
 

Forbundstinget i 2018 vedtok at forbundets seksjonsårsmøter skal avholdes hvert annet år, og ikke 

hvert år som tidligere. 

 

Seksjonsårsmøtet i 2024 skal dermed behandle beretninger for sesongene 2022/23 og 2023/24.  

 

4.1 ÅRSBERETNING INNEBANDY FOR 2022/2023 
Se vedlegg. 

 

4.2 ÅRSBERETNING INNEBANDY FOR 2023/2024 
Se vedlegg. 

 

 

 

 

5. REGNSKAP 
 

Forbundstinget i 2018 vedtok at forbundets seksjonsårsmøter skal avholdes hvert annet år, og ikke 

hvert år som tidligere. 

 

Seksjonsårsmøtet i 2024 skal dermed behandle regnskapet for sesongen 22/23 og 23/24 samt 

budsjetter for sesongene 24/25 og 25/26.  

 

Generelt:  

Norges Bandyforbund med sine tre idretter (seksjoner/avdelinger) er et juridisk subjekt. Norges 

Bandyforbund er et fullverdig medlem av Norges Idrettsforbund og har igjennom dette status som et 

organisasjonsledd i idrettsorganisasjonen. Det er på grunnlag av status som et organisasjonsledd at 

Norges Bandyforbund har både demokratiske rettigheter og plikter i idrettsorganisasjonen. Det er 

organisasjonsleddene og medlemmene som igjennom sitt medlemskap i et organisasjonsledd har sine 

rettigheter og plikter. 

 

Seksjonene i Norges Bandyforbund er ikke organisasjonsledd i idretten eller selvstendige juridiske 

subjekter. Seksjonene er organisatorisk et utvalg/avdeling underlagt Norges Bandyforbunds styre, men 

er gitt noen fullmakter for å forvalte de respektive idretters organiserte aktivitet. 

Seksjonene har derfor ikke et eget regnskap eller besitter aktiva (for eksempel bankkonto). Da 

seksjonene ikke er et juridisk subjekt har de ikke grunnlag for å ha personalansvar/ansatt. Samtlige 

ansatte som ivaretar oppgaver for seksjonene er ansatt i Norges Bandyforbund, som har det formelle 

arbeidsgiveransvaret.  

 

Seksjonen kan ikke forplikte organisasjonen igjennom avtaler. Alle avtaler som forplikter 

organisasjonen, må signeres av Forbundsstyret (de som av Forbundstinget er tildelt signaturrett for 

organisasjonen). 

 

Det utarbeides derfor kun ett fullverdig regnskap for Norges Bandyforbund hvert år. Dette er det 

regnskapet som organisasjonen er lovpålagt å utarbeide for innrapportering til NIF og Brønnøysund 

med styrets økonomiske beretning, revisors og kontrollkomiteens beretning. De offisielle/fullstendige 

regnskapene, som viser den samlede økonomiske stillingen pr 31. desember hvert år for Norges 

Bandyforbund, behandles for to år av gangen på Forbundstinget.  
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Til og med regnskapsåret 2018/2019 fulgte Norges Bandyforbunds regnskaper et avvikende 

regnskapsår. Det avvikende regnskapsåret var tilpasset sesongene til forbundets idretter og løp fra 1. 

mai til 30. april. Idrettsstinget 2018 vedtok endring i Idrettsforbundets lov slik at samtlige 

organisasjonsledd skal føre regnskaper som følger kalenderåret. Fra 1. januar 2020 løper Norges 

Bandyforbunds regnskapsår fra 1. januar til 31. desember hvert år.  

 

Et regnskap, som følger sesongen, gir en betydelig bedre oversikt/informasjon om driften av den 

organiserte aktiviteten. For å ivareta dette vil seksjonens regnskaper og budsjetter fortsatt være basert 

på det avvikende regnskapsåret (1. mai til 30. april). 

 

Som beskrevet ovenfor kan ikke seksjonene ha egen balanse. Samtlige bankkonti og eiendeler eies av 

Norges Bandyforbund (felleskapet). Seksjonene er ikke organisasjonsledd i henhold til idrettens lov. 

Seksjonene kan derfor ikke disponere/opprette egne bankkonti eller besitte eiendeler.  

 

På grunnlag av seksjonenes aktivitetsplaner tildeler Forbundsstyret seksjonene hvert år et 

arbeidsbudsjett (aktivitetsbudsjett), som seksjonene har til disposisjon til drift av sine aktiviteter. Det 

føres derfor ikke egne regnskaper for seksjonene, men en oversikt som viser avdelingens/seksjonens 

forbruk i forhold til den rammen/budsjettet som er tildelt av Forbundsstyret. Det er dette 

aktivitetsbudsjettet/regnskapet som behandles av seksjonsårsmøtene hvert år. Seksjonsårsmøtene 

fastsetter seksjonens aktivitetsbudsjett innenfor rammen som er vedtatt av Forbundsstyret.  

 

Regnskapene og budsjettene presenteres i henhold til standard prosjekt/aktivitetsregnskapsoppstilling. 

Prosjektoppstillingen inndeles i klasser i henhold til idrettens standard prosjektplansoppstilling. 

Budsjettet følger den samme oppstillingen og aggregeringsnivået som oppstillingen av regnskaps-

rapportene.  

 

Seksjonsstyret anser at de fremlagte aktivitetsregnskaper og budsjetter er på et detaljnivå som er 

hensiktsmessig for årsmøtets behandling. Det gjøres oppmerksom på at inntekter føres som – (minus) 

tall i regnskapene/budsjettene. Et resultat med et – (minus) tegn foran er et positivt resultat 

(overskudd).  

 

For å bevare en oversikt over den enkelte seksjons økonomiske stilling i forhold til de øvrige 

seksjonene og NBF, føres seksjonenes regnskapsresultat for hver sesong mot egen balansekonto i 

Norges Bandyforbunds balanse. Denne kontoen er Norges Bandyforbunds eiendom og inngår i 

forbundets samlede egenkapital. 

Seksjoner som har «tilgodehavende» i forhold til felleskapet kan disponere disse midlene med 

Forbundsstyrets samtykke. 
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5.1 REGNSKAP FOR 2022/2023 
 

PROSJEKTREGNSKAP INNEBANDYSEKSJONEN R-22/23 B-22/23 DIF 22/23 
  SUM BREDDE/REK. INNEBANDY 800 000 800 000 0 

 SUM INFORMASJON OG FORSIKRING 112 705 150 000 -37 295 

1 SUM STYRKE IDR. ROLLE I SAMFUNNET 912 705 950 000 -37 295 

40000 ELITE MENN -504 000 -504 000 0 
40050 ELITE KVINNER -280 000 -280 000 0 
40100 1. DIV. ØST MENN -264 000 -330 000 66 000 
40420 NM-SENIOR 32 273 -30 000 62 273 
40470 NM-ALDERSBESTEMT 23 198 160 0 198 160 
40471 NM-ALDERSBESTEMT 22 137 819 0 137 819 
40500 DOMMEROBSERVASJON 131 839 40 000 91 839 
40850 DOMMERFORFALL OG UTSTYR 44 727 60 000 -15 273 
40990 DIV. SERIER 286 011 290 000 -3 989 

2 SUM IDRETTSL. AKTIVITETSTILBUD -217 171 -754 000 536 829 

 A-MENN 1 852 500 1 535 000 317 500 

 U19-MENN 1 162 310 640 000 522 310 

 A-KVINNER 729 890 520 000 209 890 

 U19-KVINNER 542 470 480 000 62 470 

3 SUM TOPPIDRETT 4 287 170 3 175 000 1 112 170 

 SUM TRENERUTDANNING 202 161 190 000 12 161 

 SUM DOMMERUTDANNING 734 588 410 000 324 588 

4 SUM KOMPETANSEUTVIKLING 936 749 600 000 336 749 

86000 KRETS 210 000 210 000 0 
86100 TILSKUDDKLUBB 2 191 849 6 315 000 -4 123 151 
87000 KONTINGENT IFF 96 739 90 000 6 739 
87100 KONTINGENT SFF 37 326 38 000 -674 

5 ANDRE INNSATSOMRÅDER 2 535 914 6 653 000 -4 117 086 

90000 FORBUNDSST. 23 085 60 000 -36 915 
92000 SEKSJONST.MØTER 102 327 225 000 -122 673 
90010 REPRESENTASJON 0 0 0 

92010 DOMMERKOM. 32 941 28 000 4 941 
92035 INFO/MARKEDSKO. 0 0 0 
92040 INT. REPRESENT. 51 277 25 000 26 277 
92050 JENTELØFT 20 271 0 20 271 
92090 ÅRSMØTE INNEB. 32 224 30 000 2 224 

6 SUM STYRER OG KOMITEER 262 125 368 000 -105 875 
     

7 SUM ADMINISTRASJON 6 560 165 6 512 510 47 655 
     

8 SUM SPONSORINNTEKTER -57 082 -120 000 62 918 

98000 ÅRSAVGIFT -111 200 -100 000 -11 200 
98001 MEDIAVGIFT -111 200 -110 000 -1 200 
98002 ÅRSMØTEAVGIFT -69 500 -65 000 -4 500 
98010 LISENS -5 124 895 -6 450 000 1 325 105 
98020 OVERGANGER -728 794 -594 000 -134 794 
98030 PROTEST/APPELL -3 100 0 -3 100 
98035 BØTER O.L. -2 850 0 -2 850 
98060 RAMMETILSKUDD -3 770 000 -3 900 000 130 000 

10 SUM ANDRE INNTEKTER -9 921 539 -11 219 000 1 297 461 

     
11 SUM FINANS -2 191 849 -6 315 000  -4 123 151 

     
  PROSJEKTRESULTAT 3 107 187 -149 490 3 256 677 
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Kommentarer til de enkelte prosjektene/prosjektklassene 2022/23: 
 

Generell kommentar: 

Resultattallene for 22/23 viser at organisasjonen ikke har lagt bak seg pandemiutfordringene som var 

forutsetningen for budsjettet. 

 

Lisensantallet har ikke, som for ventet, kommet tilbake til nivået det var på før pandemien. På grunn 

av den reduserte aktiviteten under pandemien var det forventet at antall meldte skader ville bli 

redusert. Dette forventet også forsikringsselskapet, og gikk med på å redusere premien, men det ble en 

økning i meldte skader under pandemien. På dette grunnlaget har forsikringsselskapet økt premien. 

 

Bortfall av over tusen lisenser, og stor økning i forsikringspremien, har ført til vesentlig lavere 

nettoinntekter til seksjonen, fra lisensordningen, enn forventet. Det kan se ut til at det vil ta lengre tid 

enn håpet, at lisenstallene er tilbake på nivået før covid. 

 

Det har blitt vesentlig større kostander enn forutsatt, og lavere inntekter, på gjennomføring av NM-

aldersbestemte klasser. Landslagsaktiviteten, dommeutdanning/utvikling har også, av flere grunner 

blitt vesentlig mer kostbare enn forutsatt. Samlet har dette ført til at avdelingens regnskap har et 

negativt resultat for perioden på kr 3.107.187,-. 

 

Dette fører til at seksjonens egenkapital/gjeld til fleridrettsforbundet NBF pr 30.04.23 er negativ med 

kr 2.969.946,89 ved avslutningen av denne perioden. I denne forbindelse gjøres det oppmerksom på, 

at ved disponeringen av NBFs overskudd i 2021 ble innebandyseksjonen tildelt et ekstraordinært 

tilskudd (egenkapital) på kr 1.182.000,-. Uten den ekstraordinære tildelingen fra NBF vill seksjonens 

egenkapital (gjeld til NBF) vært kr 4.151.946,89. 

 

 

1 - Styrke idrettens rolle i samfunnet 

Kostnadene i denne klassen består av en andel av felleskostnader og bidrag til NBFs utviklings-

virksomhet. De generelle kostnadene går til dekning av en andel av informasjonskostnader og 

ansvarsforsikringen. Utgiften til dette er henholdsvis kr 80.705,- og kr 32.000,-. 

 

Firmaet Affintitet as ble engasjert for å utarbeide informasjons- og kommunikasjonsstrategi for NBF 

og seksjonene. Samarbeidet med Affintitet as har blitt svært kostbart, men ikke i tråd med 

forventningene. Avtalen med Affinitet as er terminert. 

 

Største delen av kostnadene i denne klassen er innebandyseksjonens andel av NBFs utviklings-

virksomhet, men utgjør en liten andel av de samlede kostnadene for utviklingsavdelingens virksomhet, 

som primært finansieres av øremerkede offentlige tilskudd samt tilskudd fra fond og stiftelser. 

 

Det er denne virksomheten som ivaretar arbeidet som understøtter det meste av NBFs medlemsøkning, 

aktivitetsveksten og den geografiske utbredelsen av innebandyidretten i Norge. Denne virksomheten 

skaper mye av grunnlaget for den fremtidige utviklingen av, og økningen i, seksjonens tilskudds- og 

lisensinntekter. Alt tyder på at ytterligere innsats på dette området er forutsetningen for å sikre 

tilstrekkelige inntekter, for å dekke innebandyseksjonens fremtidige kostnader fra driften av 

forbundsserie- og landslagsvirksomhet.  

 

 

2 - Idrettslagene aktivitetstilbud 

Inntektene i denne klassen er lavere enn budsjettert. Grunnen til dette er at det ble færre lag enn 

forventet, påmeldt til 1. div. Østland menn. Det ble gjennomført to NM for aldersbestemte klasser i 

perioden. Forutsetningen for budsjetteringen var at NM-mesterskapene for aldersbestemte klasser 

skulle gå i balanse, men grunnet færre påmelde lag enn forventet og vesentlig høyere kostander har 

begge arrangementene gått med store underskudd. 
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Inntektene for NM-aldersbestemte lag som ble avholdt i mai 2021 ble bokført i avdelingens regnskap 

for 20/21. Kostandene for dette mesterskapet burde følgelig ha blitt avsatt i 20/21 regnskapet. Dette 

ble ikke gjort og har bidratt til at i denne klassen var resultatet for 20/21 regnskapet mer positive enn 

budsjettert, mens årets regnskap (på grunn av at kostandene er ført her) viser et større negativt resultat.  

 

Betydelig større kostander for dommer-observasjon bidrar også til at resultatet for klassen er lavere 

enn budsjettert. 

 

Div. utgifter serier, ført på prosjekt 40990, består av kostnader til medaljer og pokaler, Visma Expence 

og reisekostnader direkte knyttet til serieavviklingen, samt andel av drifts- og vedlikeholdskostnader 

for TA (TurneringsAdmin), som er NBFs applikasjon til administrering av serievirksomheten. 

 

TA er et felles prosjekt som eies av NIF, Ishockeyforbundet, Håndballforbundet og 

Bedriftsidrettsforbundet. Utviklingskostnadene av applikasjonen har blitt betydelig større enn forutsatt 

og beløper seg nå til over 50 millioner kroner. NBF besluttet å ikke påta seg de usikre forpliktelsene 

det ville medføre gå inn på «eiersiden», sammen med NIF og de øvrige særforbundene. NBF betaler 

derfor leie/lisens, samt supportkostnader for å benytte applikasjonen.  

 

 

3 - Toppidrett (landslag) 

Samlet har landslagenes drift og deltakelse i internasjonale mesterskap blitt vesentlig mer kostbart enn 

budsjettert. Samlet en overskridelse på kr.1.112.170,-. 

 

For A-menn er bakgrunnen at det ble besluttet at laget hadde to ekstra overnattingsdøgn i forbindelse 

med VM-mesterskapet (ett før og ett etter), samt at flyreisene til og fra VM ble ombooket. 

 

For U-19 menn ble deltakelsen i kvalifiseringen vesentlig dyrere. Bakgrunnen for dette var at IFF 

hadde utfordringer med å få arrangør til mesterskapet. Det var budsjettert med at kvalifiseringen skulle 

arrangeres i Polen, men den ble flyttet til Østerrike. Dette førte til høyere transport- og 

oppholdskostnader enn forventet ved budsjetteringen. 

 

For samtlige landslag har også de generelle kostnadsøkningene for reiser og opphold, samt svekkelsen 

av den norske kronen, bidratt til den store overskridelsen av budsjettet.  

 

 

4 - Kompetanseutvikling 

Her føres innebandyseksjonens andel av kostnadene til trenerutdanning. Det er vesentlig høyere 

utgifter til dommerutdanning/utvikling som bidrar til det negative resultatet i denne klassen.  

Kostnadene som er ført på dommerutdanning omfatter både utvikling og dommerkomiteens 

oppfølgning av forbundsseriedommerne. Vesentlig andel av disse kostandene er knyttet til 

innebandyseksjonens drift av forbundsseriene. 

 

Administrasjonen fikk i mai 2022 beskjed fra innebandyseksjonens styre at det skulle etableres en 

50% utviklingsstilling til å drifte prosjektet «Dømmekraft». Dette hadde ikke innebandyseksjonen 

budsjettdekning for, men administrasjonen fikk klar forståelse av at seksjonsstyret skulle sørge for 

midler til dekning av denne kostanden. Kostnaden har påløpt, men ikke inndekningen. Dette har derfor 

ført til vesentlig overskridelse på posten dommerutdanning. 

 

 

5 - Andre innsatsområder 

Utgiften på prosjekt 86000 gjelder bidrag seksjonen yter til oppfølgning og drift av NBFs regioner. 

 

Tilskuddet til klubber, på prosjekt 86100, gjelder etablering av utendørs innebandybaner i 

lokalmiljøer. 
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Tilskuddet til klubber på prosjekt 86100 er videreføring av øremerkede tilskudd, som NBF har mottatt 

fra både staten og stiftelser/fond. Av dette utgjør tilskudd fra Sparebankstiftelsen DNB i 2022 på 

kr.1.700.000,-, til etablering av utendørsbaner, den største andelen. Disse anleggene ble godt mottatt 

av klubbene og det var et stort antall klubber som ønsket å få etablert slike anlegg i sitt nærmiljø.  

 

Tilskudd fra fond og stiftelser er inntektsført i klassen finans. Kostnaden som er ført på prosjekt 86100 

balanserer mot inntekten i klassen finans og påvirker derfor ikke avdelingens driftsresultat. 

 

Kostnaden på prosjekt 87000 er den årlige medlemsavgiften/kontingenten til IFF. 

 

Kontingent SFF ble tidligere trukket fra rammetilskuddet (post 2) før fordelingen av tilskuddet til sær-

forbundene. Fra 2021 faktureres denne kostanden de respektive særforbund. Kostnaden som er ført her 

er innebandyseksjonens andel av kostnaden som er fakturert NBF. 

 

 

6 - Styrer og komiteer 

Mye av sesongens møtevirksomhet er foregått via digitale medier. Dette ble også tilfellet for noen 

internasjonale møter. Kostnadene for styrer og komiteer har derfor vært betydelig lavere enn 

budsjettert. 

 

Overskridelsen på kostnadene for internasjonale møter er hovedsakelig knyttet til VM/IFFs kongress i 

Sveits. 

 

 

7 - Administrasjon 

Overskridelsen skyldes noe høyere lønnsregulering enn forutsatt ved budsjetteringen. 

   

 

8 - Sponsorinntekter 

På grunn av, at det ved budsjetteringen ikke var tatt høyde for, avgiften NBF betaler til IFF for rettig-

heten til å sende VM-kampene i Norge ble inntekten på denne posten vesentlig lavere enn budsjettert.  

 

 

10 - Andre inntekter 

Ved budsjetteringen var det forventet at det meste av aktiviteten, som ble borte under pandemien, kom 

tilbake. Det ble ikke slik. Dette, sammen med høyere premie på ulykkesforsikringen, som er tilknyttet 

lisensordningen, førte til vesentlig lavere nettoinntekt til seksjonen fra lisensordningen enn forventet.  

 

På samme bakgrunn ble også aktivitetstallene/medlemstallene i idrettsregistreringen lavere, som førte 

til lavere rammetilskudd enn forventet ved budsjetteringen. 

 

Det er verdt å bemerke, at selv om lisenstallene ble lavere enn forventet, ble det foretatt betydelig flere 

overganger enn forutsatt. 

 

 

11 - Finans 

Av inntektene på denne posten kr 2.191.849,-, utgjør tilskudd fra fond og stiftelser til utendørsbaner 

den største andelen. 

 

Ellers består denne inntekten av tilskudd fra staten og stiftelser/fond. Disse inntektene er i sin helhet 

overført/benyttet til tilrettelegging for aktivitet på lokalt nivå. 

 

 

Seksjonens driftsresultat for sesongen 22/23 er negativt med kr 3.107.187,-. 
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Resultat og seksjonens «egenkapital» 

Driftsresultatet, som ikke disponeres til egne fond eller avsetninger, henføres seksjonenes 

«egenkapital», som kommer frem av seksjonens balansekonto i Norges Bandyforbunds regnskaper.  

 

Denne balansekontoen vil derfor hvert år justeres i henhold til resultatet/disponering av seksjonens 

aktivitetsregnskap. Seksjonenes balansekonti er formelt Norges Bandyforbunds eiendom og inngår 

som en del av NBFs samlede egenkapital. 

 

Ved inngangen til regnskapsperioden var seksjonens «egenkapital» positiv kr 137.240, -. 

 

I henhold til tidligere årsmøtevedtak skal andel (10%) av avdelingens netto inntekter fra lisens-

ordningen henføres innebandyseksjonen kretsfond. På grunn av det negative resultatet har ikke 

seksjonsstyret vedtatt å avsette midler til kretsfondet. 

 

Seksjonens underskudd kr 3.107.187,- henføres seksjonens «egenkapital», som ved inngangen av 

regnskapsperioden var positiv med kr.137.240,-. Etter disposisjonen er seksjonens «egenkapital» 

negativ med kr 2.969.947,-.  

 

Forutsatt positiv egenkapital, kan seksjonsstyret, med forbundsstyrets samtykke, disponere sin 

«egenkapital».  

 

Det er ikke foretatt utbetalinger fra innebandyseksjonen kretsfond. Det er ikke disponert midler til 

fondet. Ved regnskapsavslutningen er kretsfondet kr 1.078.606,53. 
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5.2 REGNSKAP FOR 2023/2024 
 

PROSJEKTREGNSKAP INNEBANDYSEKSJONEN R-23/24 B-23/24 DIF 23/24 
  SUM BREDDE/REK. INNEBANDY 850 000 850 000 0 

 SUM INFORMASJON OG FORSIKRING 112 705 190 000 77 295 

1 SUM STYRKE IDR. ROLLE I SAMFUNNET 962 705 1 040 000 77 295 

40000 ELITE MENN -540 000 -540 000 0 
40050 ELITE KVINNER -266 000 -342 000 -76 000 
40100 1. DIV. ØST MENN -280 000 -350 000 -70 000 
40420 NM-SENIOR -42 873 -30 000 12 873 
40470 NM-ALDERSBESTEMT 23 -32 504 0 32 504 
40500 DOMMEROBSERVASJON 69 371 50 000 -19 371 
40850 DOMMERFORFALL OG UTSTYR 44 727 65 000 20 273 
40990 DIV. SERIER 310 000 310 000 0 
40995 SER.SEKR.KURS ELITE 12 179 0 -12 179 

2 SUM IDRETTSL. SUM IDRETTSL. AKTIVITETSTILBUD -725 100 -837 000 -111 900 

 A-MENN 599 293 440 000 -159 293 

 U19-MENN 162 931 450 000 287 069 

 A-KVINNER 1 039 230 1 740 000 700 770 

 U19-KVINNER 384 493 350 000 -34 493 

3 SUM TOPPIDRETT 2 185 947 2 980 000 794 053 

 SUM TRENERUTDANNING 251 373 230 000 -21 373 

 SUM DOMMERUTDANNING 559 244 430 000 -129 244 

4 SUM KOMPETANSEUTVIKLING 810 617 660 000 -150 617 

86000 KRETS 220 000 220 000 0 
86100 TILSKUDDKLUBB 1 981 126 2 900 000 918 874 
87000 KONTINGENT IFF 109 241 105 000 -4 241 
87100 KONTINGENT SFF 40 000 40 000 0 

5 ANDRE INNSATSOMRÅDER 2 350 367 3 265 000 914 633 

90000 FORBUNDSST. 14 616 70 000 55 384 
92000 SEKSJONST.MØTER 67 923 330 000 262 077 
90010 REPRESENTASJON 17 404 0 -17 404 
92010 DOMMERKOM. 6 474 30 000 23 526 
92035 INFO/MARKEDSKO. 71 730 0 -71 730 
92040 INT. REPRESENT. 15 622 50 000 34 378 
92090 ÅRSMØTE INNEB. 27 353 0 -27 353 

6 SUM STYRER OG KOMITEER 221 122 480 000 258 878 
     

7 SUM ADMINISTRASJON 6 820 458 6 740 447 -80 011 
     

8 SUM SPONSORINNTEKTER -48 000 -120 000 -72 000 

98000 ÅRSAVGIFT -102 400 -105 000 -2 600 
98001 MEDIAVGIFT -101 600 -115 000 -13 400 
98002 ÅRSMØTEAVGIFT -63 500 0 63 500 
98010 LISENS -4 903 324 -6 800 000 -1 896 676 
98020 OVERGANGER -547 286 -620 600 -73 314 
98030 PROTEST/APPELL -1 200 0 1 200 
98035 BØTER O.L. -1 000 0 1 000 
98060 RAMMETILSKUDD -4 070 000 -4 000 000 70 000 

10 SUM ANDRE INNTEKTER -9 790 310 -11 640 600 -1 850 290 

     
11 SUM FINANS -1 981 126 -2 900 000 -918 874 

     
  PROSJEKTRESULTAT 806 680 -332 153 1 138 833 
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Kommentarer til de enkelte prosjektene/prosjektklassene 2023/24: 
 

Generell kommentar: 

Resultattallene for 23/24 viser at organisasjonen ikke har lagt bak seg pandemiutfordringene. 

 

Lisensantallet har ikke, i strid med forventningene, kommet tilbake, men også for denne sesongen blitt 

redusert. Ytterligere redusert antall lisensierte, og stor økning i premien knyttet til lisensordningen, har 

ført til vesentlig lavere inntekter til avdelingen, fra lisensordningen, enn forventet. Det kan se ut til at 

det vil ta lengre tid enn forventet, at lisenstallene er tilbake på nivået før pandemien. Dette støttes av 

tilbakemeldingene fra regionene, som rapporterer at det ikke er sannsynlig med vesentlig økning i 

antall lisenser kommende sesong.  

 

På kostnadssiden har prisveksten, sammen med stadig svakere krone, bidra til høyere kostnader. 

 

1 - Styrke idrettens rolle i samfunnet 

Kostnadene i denne klassen består av en andel av felleskostnader og bidrag til NBFs 

utviklingsvirksomhet. Felleskostnadene går til dekning av en andel av informasjonskostnader og 

ansvarsforsikring. 

 

Største delen av kostnadene i denne klassen kr. 850.000,- er innebandyseksjonens andel av 

driftskostnadene for NBFs utviklingsvirksomhet, men dette utgjør en liten andel av de totale 

kostnadene for utviklingsavdelingens virksomhet, som primært finansieres av øremerkede offentlige 

tilskudd, samt tilskudd fra fond og stiftelser. 

 

I 2023 og 2024 har noen av regionene, på grunnlag av søknad, mottatt øremerkede utviklingsmidler 

fra KUD. Andel av disse midlene har regionene overført til NBF, til dekning av utviklingsavdelingens 

virksomhet. 

 

Det er primært utviklingsavdelingens virksomhet som ivaretar arbeidet som understøtter det meste av 

NBFs medlemsøkning, aktivitetsveksten og den geografiske utbredelsen av innebandyidretten i Norge. 

Denne virksomheten skaper mye av grunnlaget for den fremtidige utviklingen av, og økningen i, 

seksjonens tilskudds- og lisensinntekter.  Det er derfor av vesentlig betydning at organisasjonen kan 

videreføre denne innsats, som utgjør mye av forutsetningen for å sikre tilstrekkelige inntekter til 

dekning av innebandyseksjonens framtidige kostnader til driften av forbundsseriene og landslags-

virksomheten. 

 

Firmaet Affinitet as ble høsten 2022 engasjert for å utarbeide informasjons- og kommunikasjons-

strategi for NBF og seksjonene. Samarbeidet med Affinitet as har blitt svært kostbart, men på ingen 

måte i tråd med forventningene.  Avtalen med Affinitet as ble terminert våren 2023. 

 

 

2- Idrettslagene aktivitetstilbud 

Forbundsserieavgiftene er justert i henhold til planen som ble presentert av seksjonsstyret på årsmøtet i 

2021, samt forventet antall lag som blir påmeldt til serien denne sesongen. Planen, som ble vedtatt i 

2021, hadde som mål at forbundsserieaktiviteten ble økonomisk «selvbærende». Dette er fortsatt ikke i 

balanse. I forbindelse med budsjetteringen for de to kommende årene, bør det foretas en gjennomgang 

av de samlede kostnadene og inndekning for driften av forbundsseriene. 

 

Det ble 2 færre lag i både eliteserien for kvinner og 1. div Østland menn enn forutsatt ved 

budsjetteringen. Dette ført til at serieavgiftene er kr.146.000,- lavere enn budsjettert. 

 

På grunn av den store underdekningen på gjennomføringen av NM for aldersbestemte klasser i 

henholdsvis 2022 og 2023, ble avgiften for deltakelse økt. Dette, sammen med vesentlig mindre 

kostnader enn tidligere, for gjennomføringen av finalearrangementet, gir dette et positivt bidrag til 

resultatet. 
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Det er positivt at dommerkomiteen, samlet sett, har klart å holde kostnadene for dommerutstyr og 

observasjon innenfor budsjettet. 

 

Prosjektet 40990 er belastet kr 310.000,-. I denne kostnaden inngår generelle kostnader knyttet til 

serieavviklingen (for eksempel medaljer og pokaler), og kostnader knyttet til driften (ikke utvikling) 

av TA, men årsmøtet bør være klar over at videreutvikling av TA har vært svært kostbart (70% 

utviklerstilling i ett år). 

 

Bakgrunnen for dette er at NIF-IT avviklet WEB-delerne (overføring av data fra TA til WEB-.en). 

NBF har derfor måttet utvikle et nytt «kampsenter», noe som har krevet mye ny og omskriving av 

kode. Ingen av disse utviklingskostnaden er belastet avdelingens regnskap. 

 

NIF har vedtatt at særforbundene skal betale for tildelte Kongepokaler. Dette er kostnad som NIF 

tidligere har dekket. Dette, sammen med den generelle kostnadsøkningen, vil bidra til at kostnadene 

knyttet til seriene, også vil øke i framtiden. 

 

Drift og utvikling av NBFs IT-applikasjoner (inklusive TA) utgjør betydelig større kostnader enn det 

som belastes seksjonens avdeligsregnskaper. Det bør vurderes om en større andel av disse kostnadene 

bør belastes seksjonene og viderefaktureres til underliggende ledd. 

 

 

3- Toppidrett (landslag) 

Forutsetningen for budsjettet var at landslagsvirksomheten ble gjennomført i henhold til IFFs planer 

for sesongen og den «tradisjonelle» trenings- og kampaktiviteten. 

 

Det var størst usikkerhet knyttet til kostnadene for deltakelse i VM for kvinner i Singapore. Denne 

deltakelsen representerer vesentlig andel av landslagskostnadene denne sesongen. 

 

Våren 2023 var det åpenbart at kostnadene for landslagsvirksomheten, forutsatt gjennomføring av 

aktivitetsplanen som lå til grunn, ville bli vesentlig høyere, enn det som ble lagt til grunn for budsjettet 

på årsmøtet i 2022. I det budsjettet, var kostnadene for landslagsvirksomheten estimert til kr. 

2.980.000,-. 

 

Administrasjonen leverte derfor, i mai 2023, et revidert landslagsbudsjett til seksjonsstyret. 

I det reviderte budsjettet ble kostnadene for den planlagte landslagsaktivitetn beregnet til 

kr.3.690.000,-. En estimert kostnadsøkning på kr.710.000,- i forhold til budsjettet. 

 

Av hensyn til seksjonens økonomiske situasjon, etter det store driftsunderskuddet sesongen 22/23, var 

det ikke forsvarlig at landslagsvirksomheten påførte seksjonen kostander som ville føre til et stort 

underskudd også i 23/24. 

 

Det ble derfor, med aksept fra forbundsstyret, enighet om å redusere omfanget på landslags-

virksomheten. Med dette, sammen med stram kostnadskontroll, ble kostnadene redusert til 

kr.2.185.947,- som er kr. 794.053,- lavere enn budsjettet, og ca. 1,5 millioner lavere enn kostnadene 

ble beregnet til våren 2023. Dette har følgelig bidratt sterkt til at seksjonens underskudd er vesentlig 

lavere enn estimert våren 2023. 

 

 

4- Kompetanseutvikling 

Det er benyttet noe mer ressurser til trenerutdanning enn budsjettert. Til informasjon ivaretas 

kostnader for gjennomføring av trener 1 kursene av de respektive regionene. Utdanningsvirksomheten 

for instruktører til trener 1 ivaretas av utviklingsavdelingen. Øvrige kostnader knyttet til trener-

utdanningsvirksomheten belastes denne posten. 
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I henhold til seksjonens planer var det forventet at kostnadene til trenerutdanningen skulle øke noe. 

Seksjonen uttalte at utdanning i fremtiden skulle bli et av de sentrale satsningsområdene. 

 

Dommerkomiteens utdanning og oppfølging skulle også styrkes. 

 

Administrasjonen fikk i mai 2022 beskjed fra innebandyseksjonens styre at det skulle etableres en 

50% utviklingsstilling til å drifte prosjektet «Dømmekraft». Dette hadde ikke innebandyseksjonen 

budsjettdekning for, men administrasjonen fikk klar forståelse av at seksjonsstyret skulle sørge for 

midler til dekning av denne kostanden. 

 

Kostnaden har påløpt, men ikke inndekningen. Dette har derfor ført til vesentlig overskridelse på 

posten dommerutdanning. 

 

 

5- Andre innsatsområder (til info.) 

Utgiften på prosjekt 86000 gjelder bidrag seksjonen yter til oppfølgning og drift av NBFs 

regioner/kretser 

 

I prosjekt 86100 er kostnader/tildelinger til klubber og regioner knyttet til eksterne tilskudd NBF 

mottar og videreformidler/tildeler underliggende «innebandyledd». Dette har ingen netto innvirkning 

på budsjettet eller regnskapet, da det inntektsføres samme beløp i klasse 11 «finans». Formålet med 

dette er å synliggjøre for organisasjonen midlene som videreformidles fra NBF-innebandy til 

underliggende ledd. 

 

Kostnaden på prosjekt 87000 er den årlige medlemsavgiften/kontingenten til IFF. Differansen i 

forhold til budsjett er primært på grunn av valutaendringene. 

 

Kostnaden på prosjekt 87100 gjelder medlemsavgift til SFF (Særforbundenes Fellesorganisasjon). 

Tidligere ble kostnadene for drift av denne organisasjonen dekket direkte fra rammetilskuddet (post 2) 

før fordelingen mellom særforbundene, men fra og med 2021 er denne kostnaden fakturert hvert 

enkelt medlemsforbund. Innebandyseksjonens regnskap belastes en andel av de samlede kostnadene, 

som er fakturert NBF. Til informasjon er det nå en diskusjon blant særforbundene om SFF bør 

videreføres. Denne diskusjonen er «forsterket» i 2024, da flere særforbund har meldt seg ut av SFF. 

 

 

6- Styrer og komiteer 

Prosjekt 90 000 gjelder andel av forbundsstyrets kostand som fordeles mellom seksjonene. 

Kostnadene i denne klassen er vesentlig lavere enn budsjettert. Noe av dette skyldes organisasjonens 

konflikt med innebandyseksjonen og at forbundsstyret overtok seksjonens oppgaver. 

 

Til informasjon ble det besluttet, av hensyn til kostnader og konflikten, at NBF ikke var 

«politisk/administrativt» representert på IFFs møter i forbindelse med VM for kvinner i Singapore. 

Dette har bidratt til at kostnadene for internasjonal representasjon er lavere enn budsjettert. 

 

Det var ikke planlagt å gjennomføre seksjonsårsmøte i denne perioden. Kostnaden på prosjekt 92090 

gjelder gjennomføringen av ekstraordinært årsmøte i mars 2024. 

 

 

7- Administrasjon 

Med den generelle kostnadsøkningen, inflasjonen og større lønnsøkning enn forventet ved 

budsjetteringen, er kostnadene i denne klassen kr.80.011,- høyere enn budsjettert. 

 

  



 

14 

 

8- Sponsorinntekter 

I henhold til avtalen NBF har inngått med TV2, har NBF mottatt rettighetsinntekter på kr.120.000,- i 

perioden. Rettighetene, som NBF selger til TV2, kjøper NBF av IFF. Avtalen med IFF er basert på 

EUR. På grunn av den negative utviklingen i verdien av den norske kronen, ble netto inntekten av 

avtalen ytterligere redusert i perioden. 

 

Innføringen av MyGame strømmingen har også blitt utfordrende. For å legge et godt grunnlag for den 

videre behandlingen av denne saken, etablerte NIF, i samarbeid med de involverte særforbund, et 

utvalg. Det ble hentet inn eksterne ressurser til dette arbeidet. Det er forespeilet (ikke fakturert) at 

NBFs kostnad i denne forbindelse blir ca. kr.70.000,-. Dette bør det tas høyde for i budsjettet for 

24/25.  

 

 

10- Andre inntekter 

De faste avgiftene 

De faste medlemsavgiftene (Årsavgift, medlemsavgift og årsmøteavgift) ble fakturert som normalt 

denne sesong. Disse avgiftene ble ikke fakturert klubbene i forbindelse med covid. 

 

Lisens 

Forbundstinget høsten 2022 vedtok å øke lisenssatsene tilsvarende forventet økning i KPI (3,5%). 

Budsjettet er lagt på grunnlag av dette og forventet aktivitetsøkning (økt antall løste lisenser). 

Forventningen var at etter covid, ville lisensantallet/aktiviteten komme tilbake til nivået før covid. 

Dette ble ikke realiteten. I sesongen 22/23 ble det løst ca. 1000 færre lisenser enn før covid. Det er 

bekymringsfullt at lisenstallet i sesongen 23/24 har gått ytterligere ned med 159 lisenser. Dette utgjør 

en reduksjon av antall løste lisenser på 1,9%. 

 

Det fremstår også noe spesielt at antall alvorlige skader har økt. Dette, sammen med at det offentlige 

helsevesenet ikke lenger prioriterer idrettsskader, har ført til at flere skader behandles av det private 

helsevesen. Samlet har dette ført til at kostnadene har gått kraftig opp. Forsikringsselskapet har derfor 

foretatt en sterk økning av premien. Redusert antall lisenser og økte kostander har ført til at 

nettoinntekten fra lisensordningen er nærmere 2 millioner kroner lavere enn forventet ved 

budsjetteringen i 2022. 

 

Overganger 

Antall overganger er noe lavere enn det som ble lagt til grunn for budsjettet.  

 

Rammetilskudd 

KUD har økt tilskuddet på post 2 (rammetilskuddet) noe mer enn forventet ved budsjetteringen våren 

2022. Dette har mer enn kompensert for reduserte medlemstall.  

 

 

11- Finans 

Inntektene på denne posten kr.1.981.126,- er inntektsført tilskudd fra stiftelser/fond og det offentlige. 

Dette er nærmere redegjort for under klassen «Andre inntektsområder» prosjekt 86100.  

 

 

Seksjonens driftsresultat for sesongen 23/24 er negativt med kr. 806.680,-. 
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Resultat og seksjonens «egenkapital». 

Driftsresultatet, som ikke disponeres til egne fond eller avsetninger, henføres seksjonenes 

«egenkapital», som kommer frem av seksjonens balansekonto i Norges Bandyforbunds regnskaper. 

Denne balansekontoen vil derfor hvert år justeres i henhold til resultatet/disponering av seksjonens 

aktivitetsregnskap. Seksjonenes balansekonti er formelt Norges Bandyforbunds eiendom og inngår 

som en del av NBFs samlede egenkapital.  

 

Ved inngangen til regnskapsperioden var seksjonens «egenkapital» negativ kr 2.969.947, -. 

 

I henhold til tidligere årsmøtevedtak skal andel (10%) av avdelingens netto inntekter fra 

lisensordningen henføres innebandyseksjonen kretsfond. På grunn av det negative resultatet har 

seksjonsstyret foreslått at det i år ikke avsettes midler til kretsfondet. 

 

Seksjonens underskudd kr. 806.680,- henføres seksjonens «egenkapital», som ved inngangen av 

regnskapsperioden var negativ med kr 2.969.947,-. Etter disposisjonen er seksjonens «egenkapital» 

negativ med kr 3.776.627,-.  

 

Forutsatt positiv egenkapital kan seksjonsstyret, med forbundsstyrets samtykke, disponere sin 

«egenkapital».  

 

 

Kretsfond: 

Det gjøres også oppmerksom på at, i henhold til tidligere årsmøtevedtak, skal 10% av netto 

overskuddet fra lisensordningen avsettes til seksjonens kretsfond. Bakgrunnen for dette vedtaket var 

behovet for å balansere den store skjevfordelingen av innrettingen av lisensinntektene, hvor disse i all 

hovedsak gikk til å dekke kostnadene til driften av forbundsseriene og landslagenes virksomhet.  

 

Regionene foreslo derfor, og fikk medhold i, at andel (10% av netto inntekter) fra lisensordningen skal 

benyttes til utviklingstiltak omsøkt av regionene. 

 

I henhold til netto inntekter fra lisensordningen utgjør dette kr.490.332,- som burde vært kostnadsført 

seksjonens regnskap. 

 

På grunn av seksjonens anstrengte økonomiske situasjon, er det ikke i dette regnskapet avsatt midler til 

kretsfondet. 

 

Det er ikke foretatt utbetalinger fra innebandyseksjonen kretsfond. Det er ikke disponert midler til 

fondet. Ved regnskapsavslutningen er kretsfondet kr 1.078.606,53. 
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6. FORSLAG OG SAKER 
 

Hvis et vedtak gjøres, ønsker Seksjonsstyret at administrasjonen får mulighet til å skrive regelen inn i 

reglementet slik at intensjonen med regelen beholdes, og at den samsvarer med resten av regelverket. 

 

Forslag til vedtak: 

Seksjonsårsmøtet tar dette til etterretning. 

 

6.1 Spillereglementet innebandy  
(Krever simpelt 1/2 flertall av avgitte stemmer for å bli vedtatt.) 

 

IFF oppdaterer sitt spillereglement hvert fjerde år. Neste oppdatering er i 2026. 

 

Informasjon: 

Årsmøtet har tidligere vedtatt at Norge skal følge de internasjonale spillereglene. 

 

 

6.1.1 Forslag fra Oslo og Akershus Bandyregion: 
Endring i spillereglene innebandy punkt 612.2. 

 

Bakgrunn: 

For barne- og ungdomsaktiviteten mener vi det er unødvendig strengt å tildele en spiller teknisk 

kampstraff for noe som, sannsynligvis, er formaliafeil begått av voksne ressurspersoner rundt laget. Vi 

mener det holder at kamprapporten rettes før lagene spiller videre. 

 

Slik lyder punkt 612.2 i dag: 

612 FORSEELSER SOM FØRER TIL TEKNISK KAMPSTRAFF 

1) Når en utespiller anvender en ikke godkjent kølle, en kølle som består av et blad og et skaft av ulik 

fabrikat eller at bøyen på bladet er for stor. 

Når en målvakt anvender en ulovlig ansiktsmaske (intet tegn). 

En kølle uten godkjenningsmerke betraktes alltid som ikke godkjent. 

 

2) Når en spiller, eller et medlem av lagledelsen, ikke notert på kampskjema, deltar i kampen (intet tegn). 

(s: Når en spiller ikke er huket av som deltatt ved føring i InnebandyLive, deltar i kampen) 

 

Følgende tilleggstekst ønskes tilføyd regelen (blå tekst): 

1) Når en utespiller anvender en ikke godkjent kølle, en kølle som består av et blad og et skaft av ulik 

fabrikat eller at bøyen på bladet er for stor. 

Når en målvakt anvender en ulovlig ansiktsmaske (intet tegn). 

En kølle uten godkjenningsmerke betraktes alltid som ikke godkjent. 

 

2) Når en spiller, eller et medlem av lagledelsen, ikke notert på kampskjema, deltar i kampen (intet tegn). 

Til og med juniorklassene skal det ikke gis kampstraff eller utvisning, men dommere, i samarbeid med 

sekretariatet, skal påse at spilleren påføres på korrekt måte før spillet gjenopptas. 

 

(s: Når en spiller ikke er huket av som deltatt ved føring i InnebandyLive, deltar i kampen) 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret støtter i utgangspunktet forslaget, men er usikker på om dette bør gjelde i NM-klasser. 

Styret avventer dermed diskusjonen på årsmøtet før man tar stilling i saken. 

Hvis forslaget vedtas, må det merkes i regelverket som særnorsk. 
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6.2 Kampreglementet innebandy 
(Krever kvalifisert 2/3 flertall av avgitte stemmer for å bli vedtatt.) 

 

6.2.1 Forslag fra Fagerstrand, Monolitten, Nittedal, Sagene, Stathelle og Østensjø: 
Endring av føringer og regler for dobbel representasjon i NBFs kampreglement § 3 punkt 1. 

 

Bakgrunn:  

Årsmøtet 2021 i innebandyseksjonen vedtok å åpne for dobbel representasjon for spillere mellom 16 

og 22 år. (Året etter i 2022 vedtok årsmøtet i bandyseksjonen å åpne for dobbel representasjon for 

spillere mellom 15 og 22 år.) 

 

Forslaget er å senke nedre aldersgrense til å gjelde spillere fra det året de fyller 15 år til 22 år også for 

innebandy. Det er sårbart på jentesiden i aldersbestemte klasser. Det er få lag og ofte få spillere per lag.  

 

En slik endring kan bidra til å holde liv i flere lag, da man kan unngå at enkeltspillere slutter på 

sårbare lag med mindre ressurser – for å gå til klubber med mere ressurser.  Endringen kan dermed 

medføre at spillere med dobbel representasjon kan bidra til å gi løft i moderklubb. 

 

Forslaget vil gi en mulighet for enkeltspillere i klubben som er kommet lengst sportslig, uten at 

moderklubb mister sine beste og kan fortsette lagene sine.  

 

Det er viktig at vi holder de unge i moderklubbene samtidig som de ivrigste får en utviklingsmulighet. 

Sesongen 2024/25 fortsetter på jentesiden med å hoppe over enkelte aldersbestemte serier (for 

eksempel J14 og J16). Dette bidrar også til å skape noen større nivåforskjeller mellom lag og større 

nivåforskjeller innad i lagene. 

 

En nedre grense på 15 år er i takt med at spillere har lov til å spille i seniorklassen det året de fyller 15 år. 

 

Forslaget ønskes å gjelde fra sesongen 2024/25. 

 

«Intensjonen med forslaget er å gi spillere en utviklingsarena i tilleggsklubb, som moderklubb ikke 

kan gi dem, men likevel slik at spillerne blir lengst mulig i moderklubb for å opprettholde et miljø og 

lag der.» Hentet fra https://bandyforbundet.no/innebandy/?page_id=7612 

 

 

Slik lyder NBFs kampreglement § 3 punkt 1 i dag:  

§ 3. Medlemskap, tillitsverv, representasjonsrett og kontrakter. 

Punkt 1. Medlemskap, tillitsverv, representasjonsrett.  

Man kan være medlem av flere klubber, men bare representasjonsberettiget for en klubb i samme 

idrett, med unntak av spillere i alderen 16-22 år som kan representere to klubber i samme idrett. 

Gjennom den ene klubben har medlemmet sine rettigheter og forpliktelser innen forbund og krets 

(Moderklubben). I den andre klubben har medlemmet kun en tilleggsrettighet for spill 

(Tilleggsklubben). Følgende kombinasjoner for dobbel representasjon er mulig:  

 

Spill for Moderklubben på juniornivå og spill for Tilleggsklubben på seniornivå. 

Spill for Moderklubben på seniornivå og spill for Tilleggsklubben på seniornivå i samme klasse 

(herrer/damer), men ikke i samme divisjon. 

Spill for Moderklubben på juniornivå og spill for Tilleggsklubben på juniornivå, men kun for spill i en 

eldre årsklasse, eller for spill i gutteklasse i samme årsklasse for jentespillere. 

En tillitsvalgt og/eller dommer kan likevel spille for en annen klubbs oldboys-, oldgirls- eller 

veteranlag såfremt ikke egen klubb deltar med lag i ordinært seriesystem i disse klasser i samme idrett. 

Føringer og søknadsskjema for dobbel representasjon for spillere 16-22 år finnes på 

bandyforbundet.no/innebandy. 

  

https://bandyforbundet.no/innebandy/?page_id=7612
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-------------  

Føringer for dobbelt representasjon: 
Det gis ikke dispensasjon for å inngå avtale om dobbel representasjonsrett for spillere utenfor 

aldersgruppen 16-22 år eller for andre kombinasjoner av spill for klubber på tvers enn skissert i 

punktene over. 

 

NBFs kampreglement §3 punkt 1 ønskes endret til (blå tekst): 

§ 3. Medlemskap, tillitsverv, representasjonsrett og kontrakter. 

Punkt 1. Medlemskap, tillitsverv, representasjonsrett.  

Man kan være medlem av flere klubber, men bare representasjonsberettiget for en klubb i samme 

idrett, med unntak av spillere i alderen 16 15-22 år som kan representere to klubber i samme idrett. 

Gjennom den ene klubben har medlemmet sine rettigheter og forpliktelser innen forbund og krets 

(Moderklubben). I den andre klubben har medlemmet kun en tilleggsrettighet for spill 

(Tilleggsklubben). Følgende kombinasjoner for dobbel representasjon er mulig:  

 

Spill for Moderklubben på juniornivå og spill for Tilleggsklubben på seniornivå. 

Spill for Moderklubben på seniornivå og spill for Tilleggsklubben på seniornivå i samme klasse 

(herrer/damer), men ikke i samme divisjon. 

Spill for Moderklubben på juniornivå og spill for Tilleggsklubben på juniornivå, men kun for spill i en 

eldre årsklasse, eller for spill i gutteklasse i samme årsklasse for jentespillere. 

En tillitsvalgt og/eller dommer kan likevel spille for en annen klubbs oldboys-, oldgirls- eller 

veteranlag såfremt ikke egen klubb deltar med lag i ordinært seriesystem i disse klasser i samme idrett. 

Føringer og søknadsskjema for dobbel representasjon for spillere 16 15-22 år finnes på 

bandyforbundet.no/innebandy. 

------------- 

Føringer for dobbelt representasjon: 

Det gis ikke dispensasjon for å inngå avtale om dobbel representasjonsrett for spillere utenfor 

aldersgruppen 16 15-22 år eller for andre kombinasjoner av spill for klubber på tvers enn skissert i 

punktene over. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret er delt i synet på dette forslaget og ønsker en diskusjon på årsmøtet. 

 

 

6.2.2 Forslag fra Fagerstrand, Monolitten, Nittedal, Sagene, Stathelle og Østensjø: 
Endring av føringer knyttet til dobbel representasjon og NBFs kampreglement § 3 punkt 1. 

 

Bakgrunn:  

Årsmøtet 2021 i innebandyseksjonen vedtok å åpne for dobbel representasjon for spillere mellom 16 

og 22 år. (Året etter i 2022 vedtok årsmøtet i bandyseksjonen å åpne for dobbel representasjon for 

spillere mellom 15 og 22 år.) 

 

Forslaget er å øke antallet spillere fra 2 til 4 spillere som en klubb kan tilegne seg fra samme klubb 

med dobbelt representasjonsrett.  

 

Regelverket i dag gjør det svært krevende for klubber som har gode både gutte- og jente-ungdomslag, 

men mangler gode eliteseniorlag mangler en utviklingsarena for sine spillere. To klubber må da i 

praksis velge mellom flere ungdommer skal få muligheten. For å redusere belastningen på 

ungdommen er det ofte ønskelig at spillerne går på dobbel representasjon til nærmeste eliteserieklubb, 

da blir 2 spillere til en klubb for lite. 

 

Det oppfattes av mange ambisiøse ungdommer som en forventning/krav med eliteserieerfaring for å 

være aktuell for et U19-landslag. 
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Erfaringen med dobbeltrepresentasjon er også at det er en fordel for spillerne om de flere som går til 

samme klubb med tanke dialog og oppfølging mellom klubbene, det sosiale og transportmessig.   

 

En slik endring kan bidra til å holde flere spillere i moderklubb og bidra til bredden i ungdomslag og 

unngå oppsamling av de beste talentene i eliteserieklubber også i ungdomsseriene. 

 

Forslaget vil gi en mulighet for enkeltspillere i klubben som er kommet lengst sportslig, uten at 

moderklubb mister sine beste og kan fortsette lagene sine.  

 

Det er viktig at vi holder de unge i moderklubbene samtidig som de ivrigste får en utviklingsmulighet. 

Forslaget ønskes å gjelde fra sesongen 2024/25 

 

«Intensjonen med forslaget er å gi spillere en utviklingsarena i tilleggsklubb, som moderklubb ikke 

kan gi dem, men likevel slik at spillerne blir lengst mulig i moderklubb for å opprettholde et miljø og 

lag der.» Hentet fra https://bandyforbundet.no/innebandy/?page_id=7612 

 

Slik lyder føringene for dobbel representasjon i dag:  

En klubb kan kun gjennomføre totalt 10 doble dispensasjonsretter pr. sesong. Enten alle til klubben, 

alle fra klubben, eller alle kombinasjoner derimellom. En klubb kan imidlertid kun tilegne seg 2 

spillere fra samme klubb med dobbel representasjonsrett. 

 

Føringene knyttet til dobbel representasjon og NBFs kampreglement §3 punkt 1 ønskes endret til: 

En klubb kan kun gjennomføre totalt 10 doble dispensasjonsretter pr. sesong. Enten alle til klubben, 

alle fra klubben, eller alle kombinasjoner derimellom. En klubb kan imidlertid kun tilegne seg 2 4 

spillere fra samme klubb med dobbel representasjonsrett. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret støtter ikke forslaget. 

 

 

6.2.3 Forslag fra Fagerstrand, Monolitten, Nittedal, Sagene, Stathelle og Østensjø: 
Endring av føringer knyttet til dobbel representasjon og NBFs kampreglement § 3 punkt 1. 

 

Bakgrunn:  

Årsmøtet 2021 vedtok årsmøtet i innebandyseksjonen å åpne for dobbel representasjon for spillere 

mellom 16 og 22 år. 

Intensjonen med forslaget er å gi spillere en utviklingsarena i tilleggsklubb, som moderklubb ikke kan 

gi dem, men likevel slik at spillerne blir lengst mulig i moderklubb for å opprettholde et miljø og lag 

der. Hentet fra https://bandyforbundet.no/innebandy/?page_id=7612 

 

Seriespill og innebandysesongen er ikke ferdig spilt før langt ut i april og det at den doble 

representasjonsretten opphører før sesongen er ferdig virker mot intensjonen. Ved å fjerne 

datobegrensningen etter 1. mars vil spilleren kunne fortsette sin utvikling på to arenaer i ytterligere to 

måneder. Endringen påvirker ikke eller endrer spill i NM, da dette fortsatt kun er mulig for 

moderklubb. 

 

Forslaget ønskes å gjelde fra sesongen 2024/25. 

 

I § 3 så refereres det i dag til «Føringer og søknadsskjema for dobbel representasjon …»:  

Avtale om dobbel representasjon kan inngås i perioden 1. mai til 15. januar, gjeldende for en sesong. 

 

En klubb kan kun gjennomføre totalt 10 doble dispensasjonsretter pr. sesong. Enten alle til klubben, 

alle fra klubben, eller alle kombinasjoner derimellom. En klubb kan imidlertid kun tilegne seg 2 

spillere fra samme klubb med dobbel representasjonsrett. 

  

https://bandyforbundet.no/innebandy/?page_id=7612
https://bandyforbundet.no/innebandy/?page_id=7612
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Det må beregnes inntil fire dagers saksbehandlingstid for godkjennelse av søknader om dobbel 

representasjon. 

 

Ved kampkollisjon beslutter Moderklubben hvor spilleren skal spille. 

 

Dobbel representasjonsrett med spill for tilleggsklubben i NM er ikke tillatt. 

 

Den klubben spilleren med dobbel representasjonsrett først velger å spille for etter 1. mars, blir 

automatisk den klubben spilleren kun kan representere for resten av sesongen. 

 

Den doble representasjonsretten opphører 30. april. 

Dersom spilleren melder en tidsbegrenset eller varig overgang til en ny klubb, opphører den doble 

representasjonsretten. En spiller som allerede er utlånt på en tidsbegrenset overgang tillates ikke å 

tegne en avtale om dobbel representasjon.  

Det gis ikke dispensasjon for å inngå avtale om dobbel representasjonsrett for spillere utenfor 

aldersgruppen 16-22 år eller for andre kombinasjoner av spill for klubber på tvers enn skissert i 

punktene over. 

 

Teksten i føringene ønskes endret til: 

Avtale om dobbel representasjon kan inngås i perioden 1. mai til 15. januar, gjeldende for en sesong. 

 

En klubb kan kun gjennomføre totalt 10 doble dispensasjonsretter pr. sesong. Enten alle til klubben, 

alle fra klubben, eller alle kombinasjoner derimellom. En klubb kan imidlertid kun tilegne seg 2 

spillere fra samme klubb med dobbel representasjonsrett. 

 

Det må beregnes inntil fire dagers saksbehandlingstid for godkjennelse av søknader om dobbel 

representasjon. 

 

Ved kampkollisjon beslutter Moderklubben hvor spilleren skal spille. 

 

Dobbel representasjonsrett med spill for tilleggsklubben i NM er ikke tillatt. 

 

Den klubben spilleren med dobbel representasjonsrett først velger å spille for etter 1. mars, blir 

automatisk den klubben spilleren kun kan representere for resten av sesongen. 

 

Den doble representasjonsretten opphører 30. april. 

Dersom spilleren melder en tidsbegrenset eller varig overgang til en ny klubb, opphører den doble 

representasjonsretten. En spiller som allerede er utlånt på en tidsbegrenset overgang tillates ikke å 

tegne en avtale om dobbel representasjon.  

Det gis ikke dispensasjon for å inngå avtale om dobbel representasjonsrett for spillere utenfor 

aldersgruppen 16-22 år eller for andre kombinasjoner av spill for klubber på tvers enn skissert i 

punktene over. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret støtter forslaget. 
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6.2.4 Forslag fra NOR 92 IBK: 
Endring av kampreglementet §23, punkt 2, Norgesmesterskap for aldersbestemte klasser. 

 

Bakgrunn: 

Vi er svært positive til at det foran sesongen ble innført en klasse for J og G18-23 som erstattet J og 

G19 klassen i OABK. Dette mener vi vil føre til at flere vil fortsette med innebandy etter at de er 

ferdige med aldersbestemt innebandy. Det betyr også at flere lag vil få anledning til å stille lag når 

klassen utvides til å omfatte flere alderstrinn. 

 

Med bakgrunn i at antall klubber som har spillere nok til å stille med et J og G19 lag i NM er 

begrenset, mener vi at tiden er riktig for å endre NM klassen J og G19 til J og G18-23 hvor flere 

klubber vil få muligheter til å delta i NM. 

 

Slik lyder §23, punkt 2 i dag: 

Punkt 2. Norgesmesterskap for aldersbestemte klasser. 

NBFs innebandyseksjon sender hvert år ut invitasjon til Norgesmesterskap for følgende 

aldersbestemte klasser: 

G19 (laveste tillatte alder er G14)  

J19 (laveste tillatte alder er J14)  

G17 (laveste tillatte alder er G14)  

J17 (laveste tillatte alder er J14)  

G15 (laveste tillatte alder er G12)  

J15 (laveste tillatte alder er J12) 

Det tillates ingen dispensasjoner fra aldersbestemmelsene for spillere i NM-sluttspill. 

NM for aldersbestemte klasser arrangeres hver sesong etter nyttår. Deltakende spillere må fylle 13 år 

samme kalenderår som NM-arrangementet for å kunne delta i klassen G/J15. 

Frist for å melde på lag i NM er 15. september. Påmeldingen er bindende. 

Det er knyttet en påmeldingsavgift til NM. Det opprettes ikke reisefordeling for lagene. 

En klubb har kun anledning til å melde på ett (1) lag i hver klasse. 

Kun lag som er tilsluttet en klubb som er medlem av Norges Bandyforbund kan delta. 

Det tillates ikke å stille med sammensatte lag fra flere klubber (jfr. § 29.11). 

Det vil ikke bli gjennomført NM i en klasse med mindre enn fem (5) påmeldte lag. 

NM gjennomføres for hver klasse med innledende spill og semifinaler en helg i januar/februar, og en 

finale siste tilgjengelige helg før NM-finalene for senior. 

Det skal ikke spilles innledende spill og semifinaler i klassene G/J17 samme helg som klassene G/J15 

og G/J19. 

Administrerende myndighet, i samarbeid med alle kretser og regioner, fastsetter arrangørsteder og 

datoer for NM aldersbestemte klasser. 

I helgene hvor det arrangeres innledende spill og semifinaler i NM, skal det så langt det lar seg gjøre, 

ikke settes opp andre kamper i kretser, regioner eller forbund, for deltakerlag i NM, i aktuelle NM-

klasser eller i tilstøtende klasser. 

Det vises for øvrig til retningslinjer for praktisk gjennomføring av NM for aldersbestemte klasser. 

  



 

22 

 

NBFs kampreglement §23 punkt 2 ønskes endret til følgende: 

Punkt 2. Norgesmesterskap for aldersbestemte klasser. 

NBFs innebandyseksjon sender hvert år ut invitasjon til Norgesmesterskap for følgende 

aldersbestemte klasser: 

G19 (laveste tillatte alder er G14)  

G18-23 (laveste tillatte alder er G15)  

J19 (laveste tillatte alder er J14)  

J18-23 (laveste tillatte alder er J15)  

G17 (laveste tillatte alder er G14)  

J17 (laveste tillatte alder er J14)  

G15 (laveste tillatte alder er G12)  

J15 (laveste tillatte alder er J12) 

Det tillates ingen dispensasjoner fra aldersbestemmelsene for spillere i NM-sluttspill. 

NM for aldersbestemte klasser arrangeres hver sesong etter nyttår. Deltakende spillere må fylle 13 år 

samme kalenderår som NM-arrangementet for å kunne delta i klassen G/J15. 

Frist for å melde på lag i NM er 15. september. Påmeldingen er bindende. 

Det er knyttet en påmeldingsavgift til NM. Det opprettes ikke reisefordeling for lagene. 

En klubb har kun anledning til å melde på ett (1) lag i hver klasse. 

Kun lag som er tilsluttet en klubb som er medlem av Norges Bandyforbund kan delta. 

Det tillates ikke å stille med sammensatte lag fra flere klubber (jfr. § 29.11). 

Det vil ikke bli gjennomført NM i en klasse med mindre enn fem (5) påmeldte lag. 

NM gjennomføres for hver klasse med innledende spill og semifinaler en helg i januar/februar, og en 

finale siste tilgjengelige helg før NM-finalene for senior. 

Det skal ikke spilles innledende spill og semifinaler i klassene G/J17 samme helg som klassene G/J15 

og G/J19 G/J18-23. 

Administrerende myndighet, i samarbeid med alle kretser og regioner, fastsetter arrangørsteder og 

datoer for NM aldersbestemte klasser. 

I helgene hvor det arrangeres innledende spill og semifinaler i NM, skal det så langt det lar seg gjøre, 

ikke settes opp andre kamper i kretser, regioner eller forbund, for deltakerlag i NM, i aktuelle NM-

klasser eller i tilstøtende klasser. 

Det vises for øvrig til retningslinjer for praktisk gjennomføring av NM for aldersbestemte klasser. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret støtter ikke forslaget. 

 

 

6.2.5 Forslag fra Oslo og Akershus Bandyregion: 
Endring i NBFs kampreglement innebandy § 29 punkt 11. 

 

Bakgrunn:  

Regelen virker å ha vært skrevet for senioraktiviteten der lagene deltar i et hierarkisk oppbygd 

seriespill. Det er vår oppfatning at regelen ikke er like hensiktsmessig i barne- og ungdomsaktiviteten 

vår der sammensatte lag og fleksibilitet rundt dette kan være nødvendig for å holde på spillere oppover 

i årsklassene, spesielt i små klubber. 
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Slik lyder NBFs kampreglement § 29 punkt 11 i dag: 

§ 29.11 – Overgang ved sammenslåing av lag (ikke klubber) for å kunne opprettholde aktivitet 

To klubber kan vederlagsfritt etter søknad, innen påmeldingsfristen for den aktuelle serie, slå sammen 

spillere fra to lag i samme klasse (ikke klubber), for å kunne opprettholde aktiviteten til ett lag. 

Administrerende myndighet kan hvis hensiktsmessig dispensere fra tidsfristen. 

 

Navnet på laget skal være navnet på de to klubbene: Klubb1/Klubb2. 

 

Etter sesongslutt vil alle spillere igjen gå tilbake til respektive moderklubber. Dersom det også den 

påfølgende sesongen skal stilles ett sammenslått lag, må prosedyren følges på ny. 

 

Det sammenslåtte laget spiller på det høyest rangerte lagets plass i seriesystemet. Plassen i 

seriesystemet som ikke benyttes som følge av en sammenslåing, flyttes automatisk ned i nederste 

divisjon i aldersklassen den påfølgende sesong. 

 

Dersom det før sammenslåingen ikke er klart hvilket av lagene som er høyest rangert, må klubbene, 

før påmeldingsfristen, skriftlig til administrerende myndighet, bestemme hvilket av lagenes plass som 

skal benyttes av det sammenslåtte laget i den forestående sesongen. 

 

Hvis et sammenslått lags moderklubb(er) allerede har lag i seriesystemet i en aldersklasse, kan 

spillerne på det sammenslåtte laget ikke spille for sine respektive moderklubber i aldersklassen. 

Spillerne kan imidlertid spille for sin moderklubb i andre aldersklasser så lenge aldersbestemmelsene 

overholdes. 

 

Sammenslåtte lag kan ikke delta i NM-sluttspill. 

 

§29 punkt 11 ønskes endret til (blå tekst): 

§ 29.11 – Overgang ved sammenslåing av lag (ikke klubber) for å kunne opprettholde aktivitet 

To klubber kan vederlagsfritt etter søknad, innen påmeldingsfristen for den aktuelle serie, slå sammen 

spillere fra to lag i samme klasse (ikke klubber), for å kunne opprettholde aktiviteten til ett lag. 

Administrerende myndighet kan hvis hensiktsmessig dispensere fra tidsfristen. 

 

Navnet på laget skal være navnet på de to klubbene: Klubb1/Klubb2. 

Etter sesongslutt vil alle spillere igjen gå tilbake til respektive moderklubber. Dersom det også den 

påfølgende sesongen skal stilles ett sammenslått lag, må prosedyren følges på ny. 

Det sammenslåtte laget spiller på det høyest rangerte lagets plass i seriesystemet. Plassen i 

seriesystemet som ikke benyttes som følge av en sammenslåing, flyttes automatisk ned i nederste 

divisjon i aldersklassen den påfølgende sesong. 

 

Dersom det før sammenslåingen ikke er klart hvilket av lagene som er høyest rangert, må klubbene, 

før påmeldingsfristen, skriftlig til administrerende myndighet, bestemme hvilket av lagenes plass som 

skal benyttes av det sammenslåtte laget i den forestående sesongen. 

 

Hvis et sammenslått lags moderklubb(er) allerede har lag i seriesystemet i en aldersklasse, kan 

spillerne på det sammenslåtte laget ikke spille for sine respektive moderklubber i aldersklassen. 

Spillerne kan imidlertid spille for sin moderklubb i andre aldersklasser så lenge aldersbestemmelsene 

overholdes. 

 

For lag til og med juniorklassene kan administrerende myndighet dispensere fra reglene i foregående 

avsnitt. 

 

Sammenslåtte lag kan ikke delta i NM-sluttspill. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret ønsker diskusjon om forslaget på årsmøtet. 
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6.2.6 Forslag fra Oslo og Akershus Bandyregion: 
Endring av Straffereaksjoner for brudd på kampreglementet ved å tilføye et punkt 14. 

 

Bakgrunn:  

Bøtesatsene i de nevnte punktene er utarbeidet for å korrigere uønsket adferd og for å kunne virke 

preventivt. Utfordringer som dukker opp i vår idrett kan variere både i tid og geografi (mao. fra region 

til region). Derfor mener vi det er fornuftig at lokale forhold avgjør størrelsen på bøtesatsene, og vi 

mener administrerende myndighet bør å fullmakter til å sette egne satser for de aktiviteter de forvalter. 

Et annet argument er at beslutninger av denne typen bør tas nærmest mulig der aktiviteten og klubbene 

er. Hvis klubbene i en region er enige om å heve en bøtesats for å få bukt med et problem, er det 

urimelig at de blir nektet dette fordi andre regioner ikke opplever det samme problemet og ikke ønsker 

å endre bøtesatsen. 

 

Slik lyder Straffereaksjoner for brudd på kampreglementet i dag: 

1. Lag som ikke møter til kamp: 

(jf. kampreglementets § 4 punkt 2 og punkt 3) 

Lag som uteblir fra kamp uten gyldig forfall i forbundsseriene, bøtelegges med kr. 5.000 for første 

gangs forseelse, og diskvalifiseres fra videre spill. Alle lagets kamper strykes fra tabellen, og laget må 

i påfølgende sesong spille i laveste divisjon. 

Lag i lavere divisjoner som uteblir fra kamp uten gyldig forfall bøtelegges med kr. 1000 for første 

gangs forseelse. Ved andre gangs forseelse forhøyes boten til kr. 2.000, og laget diskvalifiseres fra 

serien. Alle lagets kamper strykes fra tabellen. Laget skal neste sesong spille i laveste divisjon. 

Dersom laget ikke gir beskjed til det andre laget, dommere og administrerende myndighet senest 48 

timer før kampen skal starte, forhøyes de respektive bøtene med kr 500. 

2. Lag som ikke stiller i korrekte drakter: 

(jf. kampreglementet § 5) 

Lag som stiller til kamp i ureglementerte drakter, bøtelegges med kr. 250. 

Boten forhøyes med kr. 250 pr. gang for gjentatt forseelse. 

3. Lag/arrangør som ikke innrapporterer resultat/sender inn korrekt utfylt kamprapportskjema: 

(jf. kampreglementets § 6. punkt 3) 

Dersom ansvarlige lag/arrangør ikke følger innrapporteringsrutiner for innringing av kampresultat 

eller innsending av korrekt utfylt kamprapportskjema, bøtelegges laget/arrangøren med kr. 250,-. Ved 

gjentatte brudd på kampreglementet forhøyes boten med kr. 250,- pr. gang. 

 

4. Arrangør som ikke stiller korrekt sekretariat: 

(jf. kampreglementet § 6. punkt 4 og punkt 5) 

Arrangør som ikke stiller kampsekretariat bøtelegges med kr. 1000 pr. kamp. Boten forhøyes med kr. 

500 pr. gang for gjentatt forseelse. Hvis arrangør også er hjemmelag, kan laget tape kampen (jf. 

kampreglementets § 6 punkt 4). 

5. Antall utdannede dommere i klubben: 

(jf. kampreglementet § 6 punkt 10) 

Hvis en klubb ikke stiller med et tilstrekkelig antall dommere sett i forhold til kampreglementets 

bestemmelser, skal en avgift på inntil kr. 5.000 pr. dommer innbetales til den kretsen som klubben 

hører hjemme i. 

6. Dommere som ikke stiller i godkjente dommerdrakter: 

(jf. kampreglementet § 6. punkt 11) 

Hvis dommere ikke stiller til kamp i godkjente dommerdrakter, bøtelegges klubben med kr. 250 pr 

gang. Boten forhøyes med kr. 250 pr. gang for gjentatt forseelse. 
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7. Kampsekretariat og arrangør som ikke stiller i korrekt bekledning: 

(jf. kampreglementet § 6. punkt 12) 

Arrangørklubben ilegges en bot på kr 250 pr. kamp. Ved gjentatte brudd på kampreglementet forhøyes 

boten med kr. 250,- pr. gang. 

8. Dommer som ikke møter: 

(jf. kampreglementet § 8. punkt 1) 

Når en dommer uteblir fra oppsatt kamp uten gyldig grunn, bøtelegges dommerens klubb med kr. 

500,-. Ved andre gangs forseelse forhøyes boten til kr. 1.000,-. Ved tredje gangs forseelse idømmes 

ingen bot, men dommeren fratas sin dommergrad og retten til å dømme innebandykamper. 

9. Lag som trekker seg fra seriespill: 

( jf. kampreglementets § 27 punkt 2) 

Lag som trekker seg fra seriespill etter fristen fastsatt av administrerende myndighet, bøtelegges med 

kr. 1.000, og må betale serieavgiften for den serien de er kvalifisert for. Laget må påfølgende sesong 

begynne i laveste divisjon. 

 

10. Lag som trekker seg fra kvalifisering til seriespill: 

( jf. kampreglementets § 27 punkt 4) 

Lag som trekker seg fra kvalifisering til seriespill etter fristen fastsatt av administrerende myndighet, 

eller ikke møter til kvalifiseringskamp(er) de er kvalifisert for, bøtelegges med kr. 1.000. 

Hvis kvalifiseringsspillet var for opprykk, vil laget den påfølgende sesongen flyttes ned en divisjon 

under den divisjonen de spilte i før kvalifiseringen. 

Dersom kvalifiseringsspillet var for å unngå nedrykk, flyttes laget ned to divisjoner under den 

divisjonen de spilte i før kvalifiseringen. 

 

11. Lag som trekker seg fra Norgesmesterskap for aldersbestemte klasser: 

( jf. kampreglementets § 23) 

Lag som trekker seg fra NM etter fristen fastsatt av administrerende myndighet, bøtelegges med kr. 

5.000,-, og må betale påmeldingsavgiften for den klassen de er kvalifisert for/påmeldt i. 

12. Ikke betalt lisens: 

(jf. kampreglementet § 30 punkt 2) 

Benytter et lag ikke lisensierte spillere, ilegges klubben en bot på kr 250,- pr. spiller pr. kamp + bot til 

klubben størrelse kr. 1.000,- pr. kamp. For å ikke forevise kvitteringer for betalt lisens ved kampstart 

ilegges klubben kr 500,- i bot. Se Forsikring av innebandyspillere (Lisens). 

13. Mulighet for ytterligere sanksjoner: 

Straffebestemmelser for brudd på kampreglementet fritar ikke for ytterligere sanksjoner jf Sanksjons- 

og protestreglementet.  

 

 

Følgende nytt punkt 14 ønskes tilføyd dagens tekst: 

14. Lokale satser: 

For aktiviteter på regionalt nivå kan administrerende myndighet vedta egne satser og regler knyttet til 

punktene 1, 2, 3, 4, 5, 8, 9. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret støtter ikke forslaget. Det er ønskelig at disse straffereaksjonene er like i alle 

kretser/regioner.  
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6.2.7 Forslag fra Seksjonsstyret: 
Endring av NBFs kampreglement § 13 punkt 5. 

 

Bakgrunn:  

Norges Bandyforbunds innebandyseksjon har de siste to årene opplevd utfordrende tider økonomisk. 

Vedtaket på årsmøtet 2022, om å gi finalelagene for senior 100 fribilletter hver til NM-finalen, gjør at 

seksjonen mister inntekter på opptil kr. 140 000,-. Seksjonsstyret ønsker istedenfor å gå tilbake til 

ordningen om at finalelagene får forkjøpsrett til et antall billetter, jf dagens 5 ledd i bestemmelsen, før 

billettene slippes på det åpne markedet. 

 

Slik lyder § 13 punkt 5 i dag: 

Punkt 5. Fordeling av inntekter i sluttspillet. 

I alle sluttspillskamper for elitedivisjonen beholder hjemmelagene sine brutto inntekter fullt ut. Ved et 

eventuelt ulikt antall hjemmekamper, skal billettinntektene fra den siste hjemmekampen fordeles med 

60 % til hjemmelag og 40 % til bortelag, etter at dokumenterte pålagte utgifter er trukket fra. 

 

I NM finalen inngås det økonomisk avtale mellom teknisk arrangør og NBF i hvert enkelt tilfelle, men 

deltagende lag for senior har følgende rettigheter: 

 

Alle deltagende lag i NM-finalene for senior mottar 100 fribilletter av NBF straks klubbene er klare 

for NM-finalen. 

 

Arrangør av NM-finalene for senior setter av egne områder/sektorer for hjemmelag og bortelag etter 

ønske fra lagene. Klubbene melder fra til arrangør hvor mange supporterplasser som ønskes, men 

maks 60 % av hallens kapasitet. 

 

NM-Finalistene for senior får mulighet til å kjøpe kampbillett til sin kamp før de legges ut for salg til 

allmennheten. Andelen forhåndsbilletter begrenses til 60 % av kapasitet av hallen, 30 % til hvert av 

lagene. Forhåndssalg og de vederlagsfrie billettene. 

Arrangør bør legge til rette for NM-finalistene sine samarbeidspartnere med et eget rom. Rommet bør 

ta minst 10 personer. 

 

§ 13 punkt 5 foreslås endret til: 

Punkt 5. Fordeling av inntekter i sluttspillet. 

I alle sluttspillkamper for elitedivisjonen beholder hjemmelagene sine bruttoinntekter fullt ut. Ved et 

eventuelt ulikt antall hjemmekamper, skal billettinntektene fra den siste hjemmekampen fordeles med 

60 % til hjemmelag og 40 % til bortelag, etter at dokumenterte pålagte utgifter er trukket fra. 

 

I NM-finalen inngås det en økonomisk avtale mellom teknisk arrangør og NBF i hvert enkelt tilfelle, 

men deltakende lag for senior har følgende rettigheter: 

 

Alle deltakende lag i NM-finalene for senior gis forkjøpsrett til billetter straks klubbene er klare for 

NM-finalen. Disse kan kjøpes innen en gitt frist. Billettene skal gjelde på egne områder/sektorer for 

hjemmelag og bortelag. 

 

Andelen forkjøpsbilletter begrenses til 60 % av kapasitet av hallen, 30 % til hvert av lagene. 

 

Arrangør bør, hvis praktisk mulig, legge til rette for NM-finalistenes samarbeidspartnere med egne 

rom i idrettsanlegget. Rommene bør ta minst 10 personer. 
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6.2.8 Forslag fra St. Croix IBK: 
Forslag om sammenslåing av NM-finaler. 

 

Bakgrunn:  

For å skape en innebandyfest som samler innebandyfamilien til festhelg. Det er nå prøvd å ha det 

adskilt, og vi mener det er bedre å ha det samlet for et bedre arrangement for innebandyen.  

Lettere å få flere publikummere på kampene da de er på samme sted er også en side ved dette. 

Kostnader ved frakt av gulv og vant mindre ved å ha det et sted. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret er delt og ønsker en diskusjon på årsmøtet. 

 

 

6.3 Andre forslag innebandy 
(Krever simpelt 1/2 flertall av avgitte stemmer for å bli vedtatt.) 

 

6.3.1 Forslag fra Stavanger IBK: 
Stavanger innebandyklubb ønsker å endre reglene for økonomiske bestemmelser i kampreglementet 

for innebandy § 13, punkt 4. 

 

Bakgrunn:  

Stavangerjentene har satt farge på Eliteserien i innebandy de to siste sesongene og hentet hjem to 

bronsemedaljer. Vi opplever at jentene på de andre lagene synes det er gøy med en Stavangertur. Uten 

vårt lag, står det igjen bare seks lag i Eliteserien – alle i Oslo og omegn. 

Det er vel ingen ønskesituasjon, akkurat. Men det kunne fort blitt slik. 

Det er enormt krevende å drive innebandy på elitenivå utenfor østlandsgryta. 

Vi talte på knappene om vi skulle satse ett år til. Til slutt ble det slik. Men det krever en voldsom 

innsats for å få dette til å gå. 

Vårt reisebudsjett er rimeligvis på et helt annet nivå enn de andre lagene. 

Vi foreslår derfor at reisekassesummen økes til 20 000 kroner per lag for å få noe mer støtte slik at 

dette skal gå rundt i mange kommende sesonger. 

 

Slik lyder § 13, punkt 4 i dag: 

§ 13. Økonomiske bestemmelser. 

Punkt 4. Reisefordelingskasse. 

Ved serieavvikling, NM-sluttspill for senior og kvalifiseringsspill for senior med lag fra forskjellige 

regioner (sør, øst, vest, midt og nord) skal alle lag innbetale et reiseutjevningsbeløp sammen med 

påmeldingen. Beløpet bestemmes av administrerende myndighet. Når konkurransen er avsluttet, 

fordeles reiseutjevningskassen. 

 

Reisekassesummen forrige sesong var på kr. 15.000,- pr. lag. 

 

Stavanger IBK foreslår å endre summen til:  

Kr. 20.000,- pr lag. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret ønsker å se på muligheten for at reisekasse i eliteseriene på sikt behandles i 

eliteserieforeningen, og ikke på seksjonsårsmøtene. Styret ønsker derfor ikke å ta stilling i saken. 

Saken bør behandles under avgifter og må ses i sammenheng med reisekassebeløpet for Eliteserien 

menn. 

 

  



 

28 

 

6.3.2 Forslag fra St. Croix IBK: 
Forslag til endring av serieavgiften i 1. div. østland menn. 

 

Bakgrunn:  

Dette begrunner vi med for at det da vil være større muligheter for å få fylt opp serien med 10 lag og ikke 

færre. Da slipper vi å spille enten trippel eller kvadruppel serie som ikke gir så mye mer enn økte utgifter på 

hver klubb. Føler ikke at det er et godt sportslig produkt med få lag i serien. 

Et annet aspekt er vel at det bør være mer på nivå med andre 1 div i innebandyregionene og ikke så stor 

forskjell fordi det er forbundet som setter denne opp. Og i tillegg så dekkes jo alt i tillegg av klubben i 1 div 

østland, slik som dommere og hallutgifter. 

 

St. Croix IBK foreslår å redusere serieavgiften i 1. div. østland menn til:  

Kr. 30.000,- pr lag. 

 

Seksjonstyrets innstilling:  

Seksjonsstyret støtter ikke forslaget. 

 

 

6.3.3 Forslag fra Seksjonsstyret: 
Seksjonsstyret ønsker å sette vedtaket om overføring av 10% netto lisensinntekter til kretsfond på vent 

i to (2) år. 

 

Bakgrunn:  

Det er i dag 1 mill. på kretsfondet. Det har vært få utbetalinger i fra fondet siden det ble opprettet og det 

finnes ingen retningslinjer eller kriterier for tildeling av midler i fra fondet. Saksbehandling av søknader er 

heller ikke beskrevet. Så for å få et fungerende fond må dette på plass, og det er da fornuftig å bruke de 

neste to årene på å få på plass et regime for tildeling og få det vedtatt på neste seksjonsårsmøte. 

Utformingen av regelverket for dette fondet vil måtte gjøres i samarbeid med regionene og 

utviklingsavdelingen, siden midlene skal gå til utvikling. Regelverket må også tilpasses andre tildelinger av 

midler til forskjellige prosjekter i fra NIF. 

 

Forslag til vedtak: 

Det tidligere årsmøtevedtaket om overføring av 10% netto lisensinntekter til kretsfondet, settes på vent 

i to (2) år. 

 

 

6.3.4 Forslag fra Seksjonsstyret: 
Vedrørende eventuell innføring av 3 mot 3 i Norge. 

 

Bakgrunn:  

IFF har innført grenen 3x3 i innebandy (spill 3 mot 3 utespillere med målvakt på mindre bane (22x11m) og 

avholdt VM i grenen i mai i Lahti 2024.  

Til dette mesterskapet ble det også innført et midlertidig regelverk for grenen, som skulle evalueres og 

ferdigstilles nå i sommer. 

Norges Bandyforbund må på denne bakgrunn utrede hvordan 3x3 skal innføres i Norge, herunder når på 

året det skal gjennomføres seriespill, om det skal spilles inne eller på utebaner og andre sentrale spørsmål. 

 

Forslag til vedtak: 

Seksjonsstyret nedsetter et utvalg som har til oppgave å lage en handlingsplan for 3x3 i Norge. 

 

 

6.3.5 Forslag dommergodtgjørelse fra og med sesongen 2024/2025: 
Eliteserien for menn:  kr. 1300,- pr. dommer  (økning 50,-) 

Eliteserien for kvinner:  kr. 1300,- pr. dommer  (økning 50,-) 

1.div øst for menn:  kr. 1150,- pr. dommer  (økning 50,-) 
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7. AVGIFTER FOR SESONGENE 2024/2025 og 2025/2026 
 

7.1  Forslag serieavgifter for 2024/2025 
7.1.1 7.1.2 

Eliteserien menn (12 lag) Kr.  Eliteserien kvinner (7 lag) Kr. 
Serieavgift:   Serieavgift:  

Påmeldingsavgift 49.500,-  Påmeldingsavgift 41.800,- 

Reisekasse serie (fordelingskasse)  30.000,-  Reisekasse serie (fordelingskasse) 15.000,- 

Akonto-beløp for reise/diett/opphold dommere 35.000,-  Akonto-beløp for reise/diett/opphold dommere 25.000,- 

Sensoravgift (dommerobservasjoner) 7.000,-  Sensoravgift (dommerobservasjoner) 7.000,- 

E-cup avgift 3.000,-  E-cup avgift 3.000,- 

NM -avgift 3.000,-  NM –avgift 3.000,- 

SUM: 124.500,-  SUM: 91.800,- 
 

* Reisekassebeløpet er kr. 15 000,- pr. lag utenfor østlandsområdet (som Harstad, Stavanger, Sandnes) og justeres for hver sesong. 

7.1.3 

1.div ØST menn (8 lag) Kr. 
Serieavgift:  

Påmeldingsavgift 38.500,- 

Akonto-beløp for reise/diett/opphold dommere 25.000,- 

Sensoravgift (dommerobservasjoner) 4.000,- 

SUM: 67.500,- 

 

 

 

 

7.2  Forslag serieavgifter for 2025/2026 
7.2.1 7.2.2 

Eliteserien menn (12 lag) Kr.  Eliteserien kvinner (8 lag) Kr. 
Serieavgift:   Serieavgift:  

Påmeldingsavgift 52.500,-  Påmeldingsavgift 44.300,- 

Reisekasse serie (fordelingskasse)  * 30.000,-  Reisekasse serie (fordelingskasse) * 15.000,- 

Akonto-beløp for reise/diett/opphold dommere 35.000,-  Akonto-beløp for reise/diett/opphold dommere 25.000,- 

Sensoravgift (dommerobservasjoner) 7.000,-  Sensoravgift (dommerobservasjoner) 7.000,- 

NM -avgift 3.000,-  NM –avgift 3.000,- 

SUM: 127.500,-  SUM: 94.300,- 
 

* Reisekassebeløpet er kr. 15 000,- pr. lag utenfor østlandsområdet (som Harstad, Stavanger, Sandnes) og justeres for hver sesong. 

7.2.3 

1.div ØST menn (8 lag) Kr. 
Serieavgift:  

Påmeldingsavgift 40.800,- 

Akonto-beløp for reise/diett/opphold dommere 25.000,- 

Sensoravgift (dommerobservasjoner) 4.000,- 

SUM: 69.800,- 

 

 

7.3  Andre avgifter 
 

Følgende avgifter foreslås for sesongene 2024-2025 og 2025-2026: 

Overgangssaker som er klare til behandling før 1.9:  kr. 900,-   (økning 50,-) 

Overgangssaker som er klare til behandling etter 1.9:  kr. 1650,-  (økning 50,-) 

Gebyr ved utlån av spillere over 17 år:  kr. 1650,-  (økning 50,-) 

Dobbel representasjon for spillere i alderen 16-22 år kr. 1650,-  (økning 50,-) 

Medieavgift for klubber i obligatorisk seriespill:  kr.  850,-  (økning 50,-) 

Årsmøteavgift for klubber i obligatorisk seriespill:  kr. 500,-  (Ingen endring)  
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8. BEHANDLE LANGTIDSPLAN 
Seksjonsstyret har besluttet å foreta en revisjon av den eksisterende langtidsplanen for seksjonen, som 

opprinnelig ble vedtatt for perioden frem til 2030. Bakgrunnen for denne beslutningen er et ønske om å tilpasse 

planene til nye og nødvendige  prioriteringer som har fremkommet etter at det nåværende styret tiltrådte. 

 

Langtidsplanen skal være et viktig styringsdokument for seksjonen, men vi ser behov for å justere kursen for 

å sikre at vi best mulig kan møte fremtidige utfordringer og muligheter. Arbeidet med å utarbeide en ny 

langtidsplan er allerede i gang, og vi er i sluttfasen av denne prosessen. 

 

Imidlertid har Seksjonsstyret nå besluttet å utsette ferdigstillelsen av den reviderte langtidsplanen, som 

opprinnelig var planlagt publisert før det kommende seksjonsårsmøtet. Bakgrunnen for denne beslutningen 

er et ønske om å gjennomføre en grundigere og mer omfattende prosess som er godt forankret i hele 

organisasjonen. 

 

Til tross for betydelig arbeid og innsats fra de involverte, viser det seg at den foreliggende langtidsplanen 

fortsatt har vesentlige mangler. For å sikre at planen blir et effektivt styringsverktøy og ikke bare et formelt 

dokument, ser vi behovet for ytterligere input og ekspertise fra bl.a. administrasjonen. Vi anser det også som 

avgjørende å involvere regionene i større grad, slik at deres synspunkter og innspill blir hørt og tatt hensyn til. 

 

Vi mener at en bredere forankring og en mer omfattende høringsrunde vil bidra til bedre samarbeid og felles 

måloppnåelse i fremtiden. Derfor vil det nye styret prioritere å fullføre denne prosessen på en grundig måte, 

fremfor å haste frem en løsning som ikke fullt ut reflekterer organisasjonens behov og ambisjoner. 

 

Vi beklager forsinkelsen og forstår at dette kan medføre utfordringer. Arbeidet med langtidsplanen vil bli 

videreført av det nye styret, og vi vil tilstrebe å ha en ferdigstilt plan klar til neste årsmøte eller eventuelt et 

ekstraordinært møte. 
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9. FORESLÅ BUDSJETT 

9.1  Budsjett for sesongen 2024/2025 og 9.2 Budsjett for sesongen 2025/2026 
 

PROSJEKTREGNSKAP INNEBANDYSEKSJONEN B-24/25 B-25/26 
  SUM BREDDE/REK. INNEBANDY 850 000 850 000 

 SUM INFORMASJON OG FORSIKRING 198 000 200 000 

1 SUM STYRKE IDR. ROLLE I SAMFUNNET 1 048 000 1 050 000 

40000 ELITE MENN -594 000 -629 640 
40050 ELITE KVINNER -292 600 -310 156 
40100 1. DIV. ØST MENN -308 000 -326 480 
40420 NM-SENIOR -30 000 -30 000 
40470 NM-ALDERSBESTEMT 0 0 
40500 DOMMEROBSERVASJON 0 0 
40850 DOMMERFORFALL OG UTSTYR 65 000 65 000 
40990 DIV. SERIER 340 000 350 000 

2 SUM IDRETTSL. AKTIVITETSTILBUD -819 600 -881 276 

 A-MENN 1 183 000 690 000 

 U19-MENN 468 000 820 000 

 A-KVINNER 648 000 1 365 000 

 U19-KVINNER 698 000 490 000 

3 SUM TOPPIDRETT 2 997 000 3 365 000 

 SUM TRENERUTDANNING 260 000 275 000 

 SUM DOMMERUTDANNING 430 000 430 000 

4 SUM KOMPETANSEUTVIKLING 690 000 705 000 

86000 KRETS 220 000 220 000 
86100 TILSKUDDKLUBB 1 400 000 1 400 000 
87000 KONTINGENTER INT FORB. 110 000 115 000 
87100 KONTIGENTER SFF 45 000 50 000 

5 ANDRE INNSATSOMRÅDER 1 775 000 1 785 000 

90000 FORBUNDSSTYRET 40 000 45 000 
92000 SEKSJONSTYREMØTER 30 000 30 000 
92010 DOMMERKOMITE - MØTER 10 000 10 000 
92040 INT. REPRESENTASJON 75 000 80 000 
92090 ÅRSMØTE INNEBANDY 35 000 0 

6 SUM STYRE OG KOMITEER 190 000 165 000 

    
7 SUM ADMINISTRASJON 7 150 970 7 508 520 

97000 SPONSOR -48 000 -48 000 
97100 MYGAME 70 000 0 

8 SUM SPONSORINNTEKTER 22 000 -48 000 

 
98000 ÅRSAVGIFT -105 000 -105 000 
98001 MEDIAVGIFT -122 400 -122 400 
98002 ÅRSMØTEAVGIFT -70 000 -70 000 
98010 LISENS -6 800 000 -7 165 000 
98020 OVERGANGER -639 000 -640 000 
98060 RAMMETILSKUDD -4 200 000 -4 350 000 

10 SUM ANDRE INNTEKTER -11 936 400 -12 452 400 

    
11 SUM FINANS -1 400 000 -1 400 000 

    
  Prosjektresultat -283 030 -203 156 
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Kommentarer til 9.1 Budsjettet for 2024/25 
 

Budsjettet forutsetter at kommende sesong blir en normal sesong og at organisasjonens 

aktivitetsutvikling blir positiv.  

 

1- Styrke idrettens rolle i samfunnet 

Kostnadene i denne klassen består av en andel av felleskostnader og et bidrag til NBFs 

utviklingsvirksomhet. Felleskostnadene går til dekning av en andel av informasjonskostnader 

og ansvarsforsikring. 

 

Største delen av kostnadene i denne klassen kr 850.000,- er innebandyseksjonens andel av 

NBFs utviklingsvirksomhet, men dette utgjør en liten andel av de totale kostnadene for 

utviklingsavdelingens virksomhet, som primært finansieres av øremerkede offentlige tilskudd, 

samt tilskudd fra fond og stiftelser. Det er denne virksomheten som ivaretar arbeidet som 

understøtter det meste av NBFs medlemsøkning, aktivitetsveksten og den geografiske 

utbredelsen av innebandyidretten i Norge. Denne virksomheten skaper mye av grunnlaget for 

den fremtidige utviklingen av og økningen i seksjonens lisensinntekter. Pandemien har ført til 

tilbakegang i medlemsmassen og aktivitetsomfanget med reduserte inntekter, som konsekvens 

bør denne posten prioriteres. Økt medlemsantall og økt aktivitet er sentrale momenter i 

seksjonens langtidsplan. 

 

Økning av denne posten vil bidra til inntektsøkning som nødvendig forutsetning for dekning 

av innebandyseksjonen framtidige kostnader for driften av forbundsserie- og landslags-

virksomhet. Alternativet er en markant økning av påmeldingsavgiften til forbundsseriene. 

 

Det er enighet i organisasjonen at både den interne og den eksterne informasjonen bør 

vektlegges. Det er derfor ansatt informasjonsmedarbeider og det benyttes store ressurser på 

utvikling av organisasjonens informasjonsplattform. Noe av disse kostnadene er belastet 

seksjonene. For innebandyseksjonen er det budsjettert med kr 160.000,-. 

 

2 - Idrettslagene aktivitetstilbud 

Forbundsserieavgiftene er justert i henhold til planen som ble presentert av seksjonsstyret på 

årsmøtet i 2021, samt forventet antall lag som er påmeldt til serien kommende sesong. Planen 

har som mål at forbundsserieaktiviteten bli økonomisk «selvbærende». På grunn av at 

prisstigningen har vært større enn forutsatt i planen som ble presentert på årsmøtet i 2021 er 

det nødvendig å øke avgiftene de to kommende årene noe mer enn opprinnelig planlagt. 

 

Til tross for denne justeringen av avgiftene fortsatt underdekningen på driften av 

forbundsseriene. Det er lisensinntektene fra den brede aktiviteten på regionalt nivå som har 

generert inndekning av kostnadene for driften av forbundsseriene og landslagene. Det er 

derfor svært bekymringsfullt at antall løste lisenser på regionalt nivå har de siste årene hatt en 

nedadgående utvikling.   

 

Det forventes at forbundsseriene avvikles som normalt kommende sesong. 

 

Det er nå innført tiltak som skal siker at NM-finalene for aldersbestemte klasser, som tidligere 

er gjennomført med relativt store underskudd, skal kunne gjennomføres i økonomisk balanse. 
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Kostnadene for dommerobservasjon har de siste årene vært større enn det avgiften til denne 

virksomheten har dekket. For å balansere denne virksomheten foreslår seksjonsstyret at E-cup 

avgiften beholdes, men at disse inntektene benyttes til dekning av kostnadene til 

dommerobservasjoner. I tilfelle dette blir vedtatt vil prosjekt 40500 balansere. 

 

«Diverse kostnader» serie prosjekt 40900 gjelder kostnader til medaljer og pokaler samt 

kostnader knyttet til lesing/benyttelse av serieadministrasjonssystemet TA. Seksjonen belastes 

en andel av disse kostandene som faktureres fra NIF. 

 

På grunn av omlegging av funksjonalitet i TA (WEB-delere)/kampsenter forventes at 

kostnadene for drift og support for TA blir noe høyere kommende sesong. Det er planlagt at 

det etableres en fordelingsordning slik at flere regioner, enn til nå, vil bære noe av denne 

kostnaden. Andel av drift og support av applikasjonen dommeroppgjør er også ført på 

«Diverse kostnader».  

 

NIF har tidligere betalt kostnaden for Kongepokalen, men har nå besluttet at denne kostnaden 

belastes de respektive særforbund/idretter. Dette vil føre til noe høyere kostnader på denne 

posten. 

 

NIF har også informert at direkte kostnader for transaksjonene i «dommeroppgjør» belastes 

brukerne (NBF). Det bør vurderes om denne kostnaden bør betales av underliggende ledd. 

 

3 - Toppidrett (landslag) 

Det forventes at landslagsvirksomheten gjennomføres i henhold til IFFs planer kommende 

sesong. Dette er lagt til grunn for budsjettene.  

 

Landslagenes samlinger «Vikingen» som har vært gjennomført i august utgår. 

 

Det blir ikke deltakelse i landskamper utover det NBF er forpliktet til i forhold til IFF, 

gjeldende avtaler (6-nasjoners) og Polish Cup.  

 

4 - Kompetanseutvikling 

Det forventes at seksjonens bidrag til trenerutdanningen øker noe. Seksjonen har planlagt at 

dette bør i fremtiden bli et av de sentrale satsningsområdene.  

 

Det samme gjelder dommerkomiteens utdanning og oppfølging av forbundsseriedommerne. 

 

Det ble etablert en 50% stilling i 2022 til å ivareta driften av prosjektet «Dømmekraft». Dette 

har, de siste årene, ført til relativt stort overforbruk på denne posten. Denne stillingen 

videreføres, men den overtar oppgavene, som dommeransvarlig har hatt når dommeransvarlig 

overtar generalsekretær stillingen 1. juni 2024. Kostnadene for stillingen vil derfor dekkes inn 

under klassen personal. 

 

5 - Andre innsatsområder 

Utgiften på prosjekt 86000 gjelder bidrag seksjonen yter til oppfølgning og drift av NBFs 

regioner. 

 

NBF har søkt og fått tilskudd fra en rekke offentlig etater og stiftelser. Disse tilskuddene er 

øremerket og forventes rettet mot bedring av rammebetingelser og aktivitetsøkning på lokalt 

nivå, samt for paraidrett. 
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Det største tilskuddet er gitt av Sparebankstiftelsen DNB til etablering av utendørsbaner. 

 

Det forventes at de samlede tilskuddene fra fond og stiftelser som den kommende sesongen 

videreføres til underliggende ledd blir ca. 1.400.000,-. De budsjetterte kostnadene på denne 

posten salderes mot inntekten under finans og har derfor ingen netto innvirkning på budsjettet.  

 

Det kan også ble vedtatt å tildele midler fra seksjonens kretsfond, men det er ikke tatt høyde 

for. Dette vil i tilfelle ikke ha noen innvirkning på budsjettet. 

 

Kostnaden som er budsjettert på prosjekt 87000 er den årlige medlemsavgiften/kontingenten 

til IFF. 

 

Kostnaden som er budsjettert på prosjekt 87100 gjelder medlemsavgift til SFF 

(Særforbundenes Fellesorganisasjon). Tidligere ble kostnadene for drift av denne 

organisasjonen dekket direkte fra rammetilskuddet (post 2) før fordelingen mellom 

særforbundene, men fra og med 2021 faktureres denne kostnaden hvert enkelt 

medlemsforbund. Innebandyseksjonens budsjett belastes en andel av de samlede kostnadene 

som er fakturert NBF. 

 

6- Styrer og komiteer 

Det forventes at det for fremtiden vil noen møter avholdes, dette gjelder også internasjonale 

møter. Med utgangspunkt i det forventede aktivitetsomfanget er det derfor regnet med at 

kostnadene i denne klassen blir noe lavere enn i tidligere. 

 

IFFs kongress blir i denne perioden avholdt i Malmø i forbindelse med VM for menn senior.  

 

7- Administrasjon 

Det forutsettes at administrasjonskostnadene øker tilsvarende den generelle kostnadsveksten (KPI). 

 

8 - Sponsorinntekter 

I henhold til avtalen NBF har inngått med TV2, skal NBF motta rettighetsinntekter på 

kr.120.000,- i perioden. Rettighetene, som NBF selger til TV2, kjøper NBF av IFF. Avtalen 

med IFF er basert på EUR. Netto inntektene for disse avtalene er forventet å bli kr 48.000,- i 

perioden. 

 

Innføringen av MyGame strømmingen har også blitt utfordrende. For å legge et godt grunnlag 

for den videre behandlingen av denne saken, etablerte NIF, i samarbeid med de involverte 

særforbund, et utvalg. Det ble hentet inn eksterne ressurser til dette arbeidet. Det er forespeilet 

(ikke fakturert) at NBFs kostnad i denne forbindelse blir ca. kr.70.000,-. Denne kostnaden tas 

det tas høyde for i budsjettet.  

 

10 - Andre Inntekter 

De generelle klubbavgiftene vedtas av forbudstinget. Eventuelle endringer i denne avgiften 

vedtas i tilfelle på forbundstinget i september 2024. Det kan bli noe økning i disse avgiftene, 

men det budsjetteres med uendrede satser. 

 

Seksjonsstyret foreslår at mediaavgiften økes med kr 50,-, men det foreslås at mediaavgiften 

blir uendret. 
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Lisens 

Det ble forventet at antall lisenser ville komme tilbake til nivået før pandemien når den var 

over. Det skjedde ikke. I motsetning til det som ble forventet har antall løste lisenser fortsatt 

og falle i årene etter pandemien. Forrige sesong ble reduksjonen i antall lisenser ca. 200. 

Dette sammen med at det har oppstått stadig flere kostbare skader samt at det offentlige 

helsevesenet blir stadig mer restriktivt når det gjelder behandling av idrettsskader, har 

premien for skadeforsikringen, som er tilknyttet lisensordningen, fått stor økning. 

Dette har ført til sterk reduksjon av seksjonens netto inntekter fra lisensordningen. Dette har 

bidratt sterkt til seksjonens store driftsunderskudd de to siste sesongene. Dette ble ikke tatt 

høyde for på forbundstinget i 2022 når lisenssatsene for denne sesongen ble vedtatt. 

 

Det er primært lisensinntektene som gir dekningsbidrag til seksjonenes aktiviteter. Den sterke 

nedgangen i netto inntekten fra ordningen har ført til at seksjonens virksomhet ikke er 

bærekraftig. Lisenssatsene vedtas av NBFs forbundsting. Det var derfor nødvendig å avholde 

et ekstraordinært forbundsting i april 2024 og justere både lisenssatsene og lisensordningen. 

For å sikre dekningsbidraget til seksjonenes aktiviteter var det nødvendig å foreta økning av 

satsene. 

 

Det er lisenssatsene som ble vedtatt på det ekstraordinære forbundstinget i april 2024 som 

legges til grunn for dette budsjettet. I budsjett forutsettes at den nedadgående trenden i antall 

løste lisenser snur og det kommende sesong blir en økning i antall løste lisenser. 

 

Med utgangspunkt i utviklingen i antall løste lisenser de siste sesongene og økning av 

lisenssatsene er det følgelig knyttet noe usikkerhet til budsjettet på denne posten.  

 

Overganger  

Antall overganger forventes å bli på samme nivå som siste sesong. Seksjonsstyret foreslår å 

øke satsen med kr 50,- på de respektive «typer» overganger.  Det budsjetteres derfor med noe 

større inntekt for på denne posten i forhold til forrige sesong. 

 

Rammetilskudd 

NBFs idretter tildeles andel av de offentlige tilskuddene (tippemidlene/rammetilskuddet) på 

tilsvarende måte som om de var selvstendige særforbund. På grunnlag av resultatene hos 

Norsk Tipping er det grunn til å forvente at rammetilskuddet øker noe.  

 

Det er tatt opp flere særforbund og idrettsstyret har godkjent flere grener. I tillegg har NIF 

tidligere fått Kulturdepartementas aksept på å bruke en andel av rammetilskuddet (post 2) til 

idrettens utvikling av digitale applikasjoner. Det er ikke usannsynlig at NIF også i de 

nærmeste årene får større utfordringer og kostnader med utvikling og drift av stadig mer 

omfattende og komplisert digitale applikasjoner. Det kan bli slik at noe av disse kostnadene 

blir dekket inn ved at en andel av tilskuddet på post 2 (rammetilskuddet) overføres til post 1 

(NIFs driftstilskudd). Det er også vedtatt endringer i beregningene som legges til grunn for 

fordelingen av rammetilskuddet (tippemidlene) mellom særforbundene/særidrettene. Hvordan 

dette vil påvirke tilskuddene til NBFs idretter er noe usikkert. Det anbefales derfor ikke å 

regne med at rammetilskuddet øker vesentlig de nærmeste årene. Det bør derfor budsjetteres 

med forsiktig økning på denne posten. 

 

11 - Finans 

Inntektene på denne posten kr 1.400.000,- er inntektsført tilskudd fra stiftelser/fond og det 

offentlig. Dette er redegjort for under klassen «Andre inntektsområder» prosjekt 86100. 
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Resultat og seksjonens «egenkapital». 

Budsjettforslaget har et overskudd på kr 417. 830,-. 

 

Blir dette overskuddet realisert vil det føres mot gjelden seksjonen har opparbeidet gjennom 

de store underskuddene de to siste årene. Dette vil bidra til at seksjonens gjeld til felleskapet 

(NBF) blir tilsvarende redusert. 

 

 

Kretsfond:  

Det gjøres også oppmerksom på at i henhold til tidligere årsmøtevedtak skal 10% av netto 

overskuddet fra lisensordningen avsettes til seksjonens kretsfond. 

 

Bakgrunnen for dette vedtaket var behovet for å balansere den store skjevfordelingen av 

lisensinntektene, hvor disse i all hovedsak har gått til å dekke kostnadene til driften av 

forbundsseriene og landslagenes virksomhet. 

 

I henhold til budsjetterte netto inntekter fra lisensordningen utgjør dette kr 680.000,- som 

burde vært tatt høyde for i dette budsjettet, men på grunn av seksjonens krevende økonomiske 

stilling foreslår seksjonsstyret at det ikke avsettes midler til kretsfondet kommende sesong. 
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Kommentarer til 9.2 Budsjettet for 2025/26 
 

Budsjettet for sesongen 25/26 må anses å være et «langtidsbudsjett», men forutsetter at   

organisasjonen fortsetter den forventede positive utvikling som i sesongen 24/25. 

 

Mye av budsjettet for denne perioden bygger på tilsvarende forutsetninger som budsjettet for 

sesongen 24/25. Kommentarene for dette budsjettet er derfor utformet på et mer overordnet 

(ikke like detaljert) nivå, som for budsjettet for sesongen 24/25.  

 

 

1- Styrke idrettens rolle i samfunnet 

Kostnadene i denne klassen består av andel av felleskostnader og bidrag til NBFs utviklings-

virksomhet. Felleskostnadene går til dekning av andel av informasjonskostnader og ansvarsforsikring.  

 

Største delen av kostnadene i denne klassen, kr 850.000,-, er innebandyseksjonens andel av kostnadene for 

NBFs utviklingsvirksomhet. Det forventes at organisasjonen fortsetter arbeidet med videre utviklingen av 

informasjonsområdet. 

 

2 - Idrettslagene aktivitetstilbud 

Forbundsserieavgiftene er justert i henhold til planen som ble presentert av seksjonsstyret på årsmøtet i 

2021, samt antall lag som forventes å bli påmeldt til serien denne sesongen. Planen har som mål at 

forbundsserieaktiviteten, på sikt, blir økonomisk «selvbærende». 

 

Det tas høyde for at div. kostnader serier blir på tilsvarende nivå som for sesongen 24/25. Det er 

knyttet usikkerhet til kostnader for eventuell videre utvikling i funksjonalitet, samt de generelle 

kostnadene for drift/support av serieadministrasjonsapplikasjonene. Det forventes at det denne 

sesongen foreligger et grunnlag for fordeling, av andel av disse kostanden, i organisasjonen. 

 

3 - Toppidrett (landslag) 

Det forventes at landslagsvirksomheten gjennomføres i henhold til IFFs planer denne sesongen. 

 

Det er også forutsatt at samlingen med «Vikingen» og landskamper, utover de mesterskapene og 

arrangementer NBF har løpende avtaler for å delta i, utgår også denne sesongen. 

 

4 - Kompetanseutvikling 

I henhold til seksjonens planer, er det forventet at kostnadene til trenerutdanningen øker noe. 

Seksjonen har planlagt at dette, i fremtiden, bør bli et av de sentrale satsningsområdene.  

Det samme gjelder dommerkomiteens utdanning og oppfølging av forbundsseriedommerne. 

 

5 - Andre innsatsområder 

Utgiften på prosjekt 86000 gjelder bidrag seksjonen yter til oppfølgning og drift av NBFs regioner. 

Det forventes at tilskudd fra fond og stiftelser, samt øremerkede offentlige midler, blir på samme nivå 

som for sesongen 24/25, ca. kr 1.400.000, - 

Det forventes en moderat økning i avgiftene til IFF og SFF. 

 

6- Styrer og komiteer 

Det forventes at det for fremtiden vil flere møter som avholdes digitalt. Det skal normalt ikke avholdes 

årsmøte i innebandyseksjonen i denne perioden. Med utgangspunkt i det forventede aktivitetsomfanget 

er det derfor regnet med at kostnadene i denne klassen blir noe lavere enn tidligere. Det er ikke IFF 

kongress dette året, men mulig at det forventes fysisk deltakelse i IFFs møte i forbindelse med VM 

kvinner denne sesongen. 
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7- Administrasjon 

Det forutsettes at administrasjonskostnadene øker tilsvarende den forventede generelle 

kostnadsveksten (KPI). 

 

8 - Sponsorinntekter 

I henhold til avtalen NBF har inngått med TV2 og MyGame er det forventet at NBF mottar netto 

rettighetsinntekter på kr. 48.000, - kommende sesong. 

 

10 - Andre Inntekter 

De faste avgiftene 

Det er mulig at forbundstinget i september 2024 vedtar økning av årsavgiften. 

Seksjonsstyret foreslår at media- og årsmøteavgiftene blir uendret. 

 

Lisens  

Det er forventet at forbundstinget høsten 2024 vedtar å øke lisenssatsene tilsvarende forventet økning i 

KPI (3,5%). Budsjettet er lagt på grunnlag av dette og forventet forsiktig aktivitetsøkning (økt antall 

løste lisenser).  

 

Overganger  

Det forventes at antall overganger blir på samme nivå som for sesongen 24/25. Det foreligger ikke 

forslag om endring av overgangsavgiftene til denne sesongen. 

 

Rammetilskudd 

Som beskrevet i kommentarene til budsjettet for sesongen 24/25, er det flere faktorer som kan påvirke 

utviklingen i tilskuddet på post 2 (rammetilskuddet). Det er derfor foreslått en moderat økning i dette 

tilskuddet for denne sesongen. 

 

11 - Finans 

Inntektene på denne posten, kr 1.400.000, -, er inntektsført tilskudd fra stiftelser/fond og det offentlige. 

Denne inntekten skal balansere med kostnader/tildelte tilskudd som det er nærmere redegjort for under 

klassen «Andre inntektsområder» prosjekt 86100. Denne posten vil derfor ikke ha innvirkning på 

resultatet. 

 

Resultat og seksjonens «egenkapital». 

Budsjettforslaget har et overskudd på kr 203.156,-. 

 

Blir dette resultatet realisert, vil det føres mot den relativt store gjelden innebandyseksjonen skapte 

sesongene 22/23 og 23/24. 

 

På grunn av innebandyseksjonens økonomiske stilling, foreslår seksjonsstyret at det ikke avsettes 

midler til kretsfondet denne perioden. 

 

Kretsfond:  

Det gjøres også oppmerksom på at i henhold til tidligere årsmøtevedtak skal 10% av netto overskuddet 

fra lisensen ordningen avsettes til seksjonens kretsfond. Bakgrunnen for dette vedtaket var behovet for 

å balansere den store skjevfordelingen av lisensinntektene, hvor disse inntektene i all hovedsak går til 

å dekke kostnadene til driften av forbundsserienes og landslagenes virksomhet. I henhold til 

budsjetterte netto inntekter fra lisensordningen ville avsetningen til kretsfondet bli kr. 716.500, -. 
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10. VALG 2024/2025 
 

10.1 Valg av styre i Innebandyseksjonen 
 

Valgkomiteen har bestått av, Christian Andersen, Per Harald Bai Stabell, Hilde Langfjell-Murud og 

Lars Simensen (vara). 

 

Komiteen har lagt “Lov for Norges Bandyforbund” og NIFs “Veileder for valgkomité” til grunn for 

arbeidet. 

 

Valgkomiteen har hatt en kort periode for å få på plass kandidater til nytt seksjonsstyre for innebandy. 

Arbeidet startet rett etter ekstraordinært årsmøte den 11.april 2024. Det har vært en avholdt 4 digitale 

møter i komiteen, i tillegg til samtaler med mulige kandidater og mellom medlemmene i komiteen. 

 

Kandidatene i innstillingen har relevant erfaring og har bekreftet at de ønsker å stille til valg som del 

av valgkomiteens innstilling. Kandidatene er representative for hele innebandy Norge gjennom en 

bredde i form av kjønn, erfaring og geografi. 

 

 

 

Valgkomiteens innstilling til Seksjonsstyret: 

 

Leder Morten Lindem (Tunet IBK)  (gjenvalg)  velges for 2 år 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Nestleder Ingrid Hestvik Dahl (Tromsø IBK)  (gjenvalg)  velges for 2 år 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1. styremedlem Sigurd Solem (Monolitten IL)  (gjenvalg)  velges for 2 år 

2. styremedlem Fride Myhrvold (NTNUI) (gjenvalg)  velges for 2 år 

3. styremedlem Petter Hebnes Andersen (KSI) (gjenvalg)  velges for 2 år 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1. varamedlem Nina Helen Aas Røkkum (Freidig IB)  (gjenvalg)  velges for 2 år 

2. varamedlem Liz Yvonne Aarnes-Jensen (Greåker IBK)  (ny)  velges for 2 år 

3. varamedlem Tom R. Skaugen Hovde (Brumunddal IBK)  (ny)  velges for 2 år 

 

 (Leder og nestleder velges enkeltvis. De øvrige medlemmer til Seksjonsstyret velges samlet. Deretter 

velges varamedlemmene samlet, og ved skriftlig valg avgjøres rekkefølgen i forhold til stemmetall.) 
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Om de innstilte kandidatene: 
 

 

Morten Lindem (leder) 
Jeg mener at all virksomhet i Norges Bandyforbund på forbunds-, seksjons-, regions- og klubbnivå bør 

resultere i økt sportslig aktivitet. Rekruttering på alle nivåer er en sentral faktor her. Regionene har 

god kjennskap til sine nærområder og klubber, og de er best egnet til, i samarbeid med klubbene, å 

legge til rette for innebandyaktiviteter i sin region. De sentrale leddene i organisasjonen skal støtte opp 

under aktivitetene på regionsnivå. Gjennom idrettsdemokratiet, som inkluderer forbundsting, 

seksjonsårsmøter og regionsårsmøter, skal kursen stakes ut, og dette danner grunnlaget for vår 

aktivitet. Jeg vil arbeide for å styrke disse institusjonene innenfor Norges Bandyforbund, med fokus på 

å øke aktiviteten ute i regionene. 

 

Medlem av: Tunet IBK 

Region: Oslo og Akershus 

Stilling (sivil): Frittstående konsulent, eget firma. 

Idrettsbakgrunn: Fotball i yngre dager. Fotballdommer siden 1978 og fram til 1992.   

Tillitsverv: Styreleder/nestleder og styremedlem i Tunet IBK fra 2003 og til dd. Seksjonsleder 2009 – 

2012. Forbundsstyremedlem 2009 – 2012. Medlem i NBFs ankeutvalg 2014 – 2021. Medlem i 

innebandyseksjonens dommerkomité 2003 – 2009. Annet: Lang erfaring som medlem av 

organisasjonskomiteer innen større idrettsarrangementer, som blant annet, ansatt i 

organisasjonskomiteen for OL-94, Vm i ski i Oslo 1982, VM i skiskyting i Oslo 1986 og 2000, 

Holmenkollen skifestival siden 1974 til 2004, Bislett games i fra 1994 og til 2015, Eurovision Song 

Contest 1996, Nobelkonsertene i 1994 og 1995. 

 

 

Ingrid Hestvik Dahl (nestleder) 
Jeg oppdaget innebandyen først i voksen alder og forelsket meg i sporten. Selv etter å ha trappet ned 

på egen aktivitet, oppleves samholdet i innebandyen som svært viktig. Ønsker å bidra til å jobbe for 

idretten på en god måte, som kan være med på å styrke samarbeidet på tvers av regioner, både på 

toppnivå og breddebasis. Jeg mener jeg besitter både drivkraft, samarbeidsevner, og evnen til å både 

lytte og tørre å stå for mine meninger på en stort sett diplomatisk måte. Innebandyen i Norge trenger et 

felles løft, og det er viktig at vi arbeider sammen for å oppnå dette. 

 

Medlem av: Tromsø Innebandyklubb 

Region/krets: Nord-Norge 

Stilling: Lærer og språkveileder i arbeids- og inkluderingsbedrift 

Idretts- og organisasjonsbakgrunn (innebandy): Utøver fra 2018 

Idrettslag - medlem av hovedstyret til Tromsøstudentenes Idrettslag (TSI) - medlemsansvarlig fra 2018 

- 2022, samtidig styremedlem i gruppestyret for innebandy i samme periode. 

Nord-Norge Bandyregion - styremedlem 2020-2021, nestleder 2021-2022, leder 2022. 

Tillitsverv (nåværende og tidligere relevante):  

Styremedlem og leder av gruppestyre TSI fotball 2016-2019 

Annen styreerfaring som styremedlem i Borettslag, samt vara i bedriftsstyre 

 

 

Sigurd Solem (styremedlem) 
Min motivasjon er at jeg er levende opptatt av idrett og spesielt breddeidrett, toppidretten kommer som 

en følge av god bredde og fornuftig organisering og med ordnet økonomi. 

 

Medlem av: Monolitten IL (Styreleder) 

Region/krets: OABR 

Stilling (sivil): Jeg er 69 år nå og således pensjonist. 

Idretts- og organisasjonsbakgrunn (innebandy) Jeg har i hele mitt liv vært opptatt av idrett, begynte 

som trener i Fossum IF i 1978 og ble fotballformann ca 1982, ansatte Drillo som trener i 1984, senere 

Helge Østvold før Mathias Høgmo tok over. Da var Fossum i 4 divisjon. Flyttet til Oslo og var en av 
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de 8 gründerne som startet Monolitten il i 1998 og er nå styreleder i klubben på 8 året. Vært styreleder 

i OABR i mange år, styremedlem i OIK i mange år og er nå leder av Frogner ISU samt leder av 

Kontrollkomiteen i Oslo Idrettskrets. Jeg har i denne perioden vært trener i fotball i Ready og 

Monolitten og trener i innebandy i Monolitten og trener i Bandy i Ready og Ullern. 

 

 

Fride Myhrvold (styremedlem) 
Jeg har et sterkt ønske om å være med å utvikle og forbedre innebandytilbudet i Norge, særlig innenfor 

bredden. Jeg mener jeg har et godt innblikk i hvordan innebandy utgjør en viktig del av hverdagen til 

unge, inkludert studenter, og ser betydningen av å utvikle idretten nasjonalt for å styrke aktiviteten 

regionalt. 

 

Medlem av: NTNUI  

Region/krets: Midt-Norge   

Stilling: Lektor i realfag ved Asker vgs. 

Idretts- og organisasjonsbakgrunn (innebandy): 

Moderklubben er Asker IK hvor jeg startet som 14-åring, deretter spilte jeg i NTNUI i 6 år hvor jeg 

var et aktivt medlem. 

Tillitsverv (nåværende og tidligere relevante): Styremedlem i MNBR, tidligere styremedlem i 

NTNUI Innebandy i to perioder.  

Annet: I NTNUI innebandy har jeg vært dommer i en sesong, trener i 4 sesonger med trenerkurs 1 og 

var med i styret i to sesonger. I MNBR styret hjelper jeg med å sette i gang venninnebandy denne 

sesongen sammen med Utviklingskonsulenter i regionen. 

 

 

Petter Hebnes Andersen (styremedlem) 
Jeg liker utfordringer og har glede av å finne løsninger. Fra "utsiden" føler jeg at norsk innebandy er 

som en "uslipt diamant", men med mye kjærlighet og nytenkning mener jeg at jeg kan være en del av 

utviklingen for å ta innebandyen til det nivået vi alle drømmer om. Perioden spesielt frem til ordinært 

årsmøte inneholder oppgaver som jeg mener jeg har kvalifikasjoner og glede av å utføre. 

 

Medlem av: Kristiansand studentidrettslag 

Region/krets: Sørvest 

Stilling (sivil): Elkjøp SS Aftersales 

Idretts- og organisasjonsbakgrunn (innebandy): tidl. Leder for innebandy avd Kristiansand 

studentidrettslag (5 perioder). Tidl. Leder for hovedstyret Kristiansand studentidrettslag (5 perioder). 

Tidl. Leder Kontrollutvalget i Norges studentidrettsforbund. Tidl. Styremedlem i Sørvest Bandyregion 

(2 perioder). Nestleder i Sørvest Bandyregion (nåværende). Tatt “utdanningsprogrammet for yngre 

ledere i idretten” ved Idrettshøyskolen regi Norges idrettsforbund 

 

 

Nina Helen Aas Røkkum (vara) 
Motivasjonen bak å stille som kandidat til seksjonsstyret er forankret i mitt engasjement for innebandy 

og min interesse for idrettspolitisk arbeid. Dette fremstår for meg som en mulighet til å påvirke og 

forme utviklingen til innebandy som idrett, både lokalt og på tvers av regioner. Sentralt står et ønske 

om å bidra til positiv endring og vekst, samt skape en inkluderende idrett. 

 

Medlem av: Freidig Innebandy 

Region/krets: Midt-Norge 

Stilling: Teamleder Barne- og familietjenesten Østbyen i Trondheim kommune 

Idretts- og organisasjonsbakgrunn: Instruktør Norges Bandyforbund, avdeling Midt-Norge (2016 - 

dd.) Aktiv medlem Freidig (2022 - dd.). Aktiv medlem NTNUI (2011 - 2021). Utdanning Trener 2 

(2018). Utdanning Trener 1 (2017). 

Tillitsverv (nåværende og tidligere relevante): Leder Kontrollutvalget Midt-Norge Bandyregion 

(2022 - dd.). Styreleder Midt-Norge Bandyregion (2019 - 2021). Forum for sportslige ledere i Midt-
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Norge Bandyregion - Sportslig Langsiktig Utvikling (SLU) (2015 - 2019). Sportslig leder NTNUI 

Innebandy (2014 - 2017). 

Andre relevante tillitsverv: Representant for midlertidig vitenskapelig ansatte i Forskningsutvalget ved 

Institutt for sosialt arbeid, NTNU (2018 - 2021). Representant for midlertidig vitenskapelig ansatte i 

instituttstyret ved Institutt for sosialt arbeid, NTNU (2018 - 2021). Representant for midlertidig 

vitenskapelig ansatte i programråd for ph.d. i samfunnsvitenskap, NTNU (2018 - 2020). Leder av 

Interesseorganisasjonen for midlertidig vitenskapelig ansatte ved NTNU (DION) (2018 - 2019). 

Representant midlertidig vitenskapelig ansatte, hovedstyret NTNU (2017 - 2018). Vara for midlertidig 

vitenskapelig ansatte i instituttstyret ved Institutt for sosialt arbeid, NTNU (2017 - 2018). 

 

 

Liz Yvonne Aarnes-Jensen (vara) 
Motivasjonen bak å stille som kandidat til seksjonsstyret er å få være med å forme/fremme innebandy 

og idrettens utvikling her til lands. Opptatt av å formidle hvor fantastisk innebandy er og at det skal 

være for alle. En spennende og actionfylt sport som får altfor lite oppmerksomhet, ser en mulighet til å 

få være med å endre det og øke rekrutteringen. 

 

Medlem av: Greåker IBK 

Region/krets: SørØst Bandyregion 

Stilling (sivil): Vært ufør 1 år nå. Utdannet og jobbet som lærer i barneskolen før det.  

Idretts- og organisasjonsbakgrunn: Min sønn begynte med innebandy i Greåker IBK i 2014. Jeg 

engasjerte meg raskt rundt laget som foreldrekontakt. Veien til styret var kort og der har jeg blitt, 

foruten ett kort opphold. Har tatt kurs gjennom NIF; kontrollutvalg, Klubbens styrearbeid i praksis, 

kurs i KlubbAdmin. Har hatt ansvaret for Innebandyskole og rekruttering, skal også ha det denne 

høsten. 

Tillitsverv (nåværende og tidligere relevante):   

Aktive verv: Ungdomsleder Greåker IBK mars 2024- 

Tidligere verv: Nestleder Greåker IBK  2019-2023, medlemsansvarlig samme periode. Styremedlem 

Greåker IBK  2017-2019. 

Annet: Har ikke spilt innebandy selv og har ikke en tung, teknisk innebandykunnskap. Men, har lang 

erfaring med formidling og mennesker – både fra yrkeserfaring og fra livet som engasjert 

innebandymamma. Tror oppriktig at jeg har noe å bidra med her. 

 

 

Tom Richard Skaugen Hovde (vara) 
Jeg har et stort og brennende engasjement for idretten og innebandy spesielt. Jeg ser på dette som en 

spennende og viktig mulighet hvor man kan ta del i, og aktivt bidra til videre planlegging og utvikling 

av idretten vår nasjonalt. 

 

Medlem av: Brumunddal IBK 

Region/krets: Innlandet 

Stilling (sivil): Butikkleder Resport og Fritid 

Idretts- og organisasjonsbakgrunn: Innebandy, fotball og friidrett 

Tillitsverv (nåværende og tidligere relevante):   

Aktive verv: Brumunddal IBK, fungerende leder, 2024. Brumunddal IBK, trener (G2010-11) 2023 - d.d. 

Brumunddal IBK, styremedlem og økonomiansvarlig, 2019 – d.d. 

Tidligere verv: Nes SK innebandy, trener (A-lag) 2016 – 2022. Nes SK fotball, trener (G2010) 2017 – 

2023. Brumunddal IBK, styremedlem 2015 – 2018. Brumunddal IBK, leder 2005 – 2014. Brumunddal 

IBK, økonomiansvarlig, 2005 – 2014. Brumunddal IBK, sportsligleder, 2007 – 2014. Brumunddal 

IBK, trener (A-lag) Flere perioder. Brumunddal IBK, trener (aldersbestemte lag) 2005 – 2011. 

Brumunddal IBK, nestleder 2003 – 2004. Brumunddal IBK, en av grunnleggerne av klubben 2003. 
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10.2 Foreslå representant til Forbundsstyret 
Denne velges formelt på Forbundstinget. 

 

Seksjonsstyrets forslag til vedtak: 

Valgt leder av Innebandyseksjonen foreslås som representant til Forbundsstyret. 

 

10.3 Valg av valgkomité 
 

Seksjonsstyrets forslag til ny valgkomité: 

Leder:  Christian Andersen, Brumunddal IBK 

Medlem:  Gunnar Olsen, Trondheim IBK 

Medlem:  Hilde Langfjell-Murud, Holmlia SK 

Varamedlem:  Camilla Bjercke, Tunet IBK 

 

10.4 Valg av representanter til Forbundstinget 
 

Det skal velges 24 representanter som skal representere Innebandyseksjonen på Forbundstinget. 

 

Seksjonsstyrets forslag til vedtak: 

Årsmøtet gir Seksjonsstyret fullmakt til å finne personer som kan stille som seksjonens representanter 

på Forbundstinget. 

 

 


